СИСТЕМАТИЗОВАНИЙ БЮЛЕТЕНЬ НОВИХ НАДХОДЖЕНЬ

(вересень–жовтень 2013 р.)

ЗМІСТ

Дисертації та автореферати дисертацій
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
12.00.11 Міжнародне право
12.00.12 Філософія права
Державне управління
25.00.02 Механізм державного управління
Педагогічні науки
13.00.01 Загальна педагогіка та історія педагогіки
Психологічні науки
19.00.06 Юридична психологія
Наукові та навчальні видання
Держава і право. Юридичні науки
Науково-дослідна робота
Юридична освіта
Теорія держави і права
Історія держави і права
Конституційне право
Адміністративне право
Інформаційне право
Фінансове право
Право соціального забезпечення
Зобов’язальне право
Господарське право
Сімейне право
Земельне право
Аграрне (сільськогосподарське)право
Трудове право
Право соціального забезпечення
Кримінологія
Кримінально-виконавче право
Система судових органів
Система органів прокуратури
Цивільний процес
Кримінальний процес
Криміналістика
Філософія держави і права
Держава і право зарубіжних країн
Міжнародне право
Соціологія
Історія
Економіка
Політика
Безпека життєдіяльності
Культура
Інформатика
Освіта. Педагогіка
Книгознавство
Мовознавство
Літературознавство
Художня література (твори)
Мистецтвознавство
Релігієзнавство
Філософія
Логіка
Психологія
Довідкові видання
Бібліографічні видання
Електронні ресурси
Документи на CD
Повнотекстові документи

Умовні позначення місця знаходження

хр      – книгосховище
н/аб     – абонемент наукової літератури
студ/аб  – студентський абонемент
ДБВ     – науково–бібліографічний відділ
ч. з. № 1  – читальний зал № 1
ч. з. № 2  – читальний зал № 2
з/п      – зал періодики
філ. № 1 – філія № 1 (вул. Динамівська, 4)
філ. № 2 – філія № 2 (вул. Пушкінська, 106)
код.     – інформаційно–кодифікаційний відділ
ВРК     – відділ рідкісних видань (вул. Пушкінська, 70)
навч. від. – навчальний відділ
Крим. ф-т – Кримський юридичний інститут
Полт. ф-т – Полтавський юридичний інститут

Дисертації та автореферати дисертацій
ВРК
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
(12.00.01 Теория и история права и государства; история учений о праве и государстве)
Аверьянов К. Ю. Решения Европейского суда по правам человека в системе источников (форм) права России : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / К. Ю. Аверьянов ; рук. работы В. В. Лазарев ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина, Рос. акад. правосуд. – М., 2013. – 23 с.
Бабенко К. А. Правове регулювання публічно-владних відносин: теорія і практика : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.01 / К. А. Бабенко ; наук. конс. О. В. Скрипнюк ; Відкр. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2013. – 36 с.
Бакаєв Д. С. Концепція зловживання правом у правовій доктрині : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Д. С. Бакаєв ; наук. кер. В. В. Ладиченко ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 18 с.
Берклич В. О. Функція держави щодо забезпечення й захисту прав та свобод людини і громадянина : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / В. О. Берклич ; наук. кер.: Є. А. Тихонова, О. М. Клименко ; Ін-т законодавства Верх. Ради України. – К., 2013. – 16 с.
Булкат М. С. Зовнішні функції України (теоретико-правовий аналіз) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / М. С. Булкат ; наук. кер. О. М. Ковальчук ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Бурдін М. Ю. Система попереднього розслідування у кримінальному судочинстві Російської імперії другої половини XIX – початку XX ст. (на матеріалах українських губерній) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / М. Ю. Бурдін ; наук. кер. Л. О. Зайцев ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2011. – 19 с.
Бутирін Є. О. Земські дільничні начальники в державному механізмі Російської імперії в кінці XIX – на початку XX ст.: історико-правове дослідження (на матеріалах українських губерній) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Є. О. Бутирін ; наук. кер. О. Н. Ярмиш ; Маріуп. держ. ун-т. – Маріуполь, 2013. – 20 с.
Ганзицька Т. С. Принципи права в механізмі забезпечення гендерної рівності в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Т. С. Ганзицька ; наук. кер. О. М. Головко ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Маріуполь, 2013. – 20 с.
Житарєв Є. В. Модельні нормативні акти в правовій сфері : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Є. В. Житарєв ; наук. кер. А. Ф. Крижановський ; Міжнар. гуманіт. ун-т. – О., 2013. – 18 с.
Зінченко О. В. Юридичні конструкції як засіб пізнання правових явищ : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. В. Зінченко ; наук. кер. Т. І. Тарахонич ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К., 2013. – 20 с.
Калинин П. А. Принципы российского законодательства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / П. А. Калинин ; рук. работы И. Н. Сенякин ; Сарат. гос. акад. права, Тольяттин. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 30 с.
Кахнич В. С. Становлення і розвиток правової освіти та науки на юридичному факультеті Львівського університету (XVII–XX ст.): історико-правове дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. С. Кахнич ; наук. кер. А. В. Кольбенко ; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – Л., 2012. – 20 с.
Коморна Л. М. Систематизація екологічного законодавства України: теоретико-правове дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Л. М. Коморна ; наук. кер. В. В. Костицький ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 21 с.
Корнієнко І. В. Науково-юридична та педагогічна спадщина Є. В. Васьковського : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / І. В. Корнієнко ; наук. кер. М. Р. Аракелян ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Котенко М. В. Системний спосіб тлумачення та його використання в судовій практиці України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / М. В. Котенко ; кер. О. В. Зайчук ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Красніцький А. В. Українська державність 1917–1921 років в історико-правових дослідженнях : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / А. В. Красніцький ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Липень C. B. Идеи правотворчества и правореализации в политико-правовой мысли России XIX – начала XX в. : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.01 / C. B. Липень ; науч. конс. В. В. Лазарев ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 52 с.
Лобода А. М. Правова безпека особи в сучасній українській державі (теоретико-правове дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / А. М. Лобода ; наук. кер. О. Б. Горова ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Маркунин Р. С. Юридическая ответственность депутатов и органов представительской власти: общетеоретический аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Р. С. Маркунин ; науч. рук. А. В. Малько ; Тольят. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 30 с.
Матвєєв С. В. Юридичний механізм взаємодії органів державної влади в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / С. В. Матвєєв ; наук. кер. І. М. Погрібний ; Луганськ. держ. ун-т внутр. справ ім. Е. О. Дідоренка. – Луганськ, 2011. – 20 с.
Мацелюх I. A. Джерела церковного права державного походження в Україні (X – середина XVII ст.) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / I. A. Мацелюх ; наук. кер. П. П. Захарченко ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 19 с.
Михайлик О. Г. Міліція Чернігівщини (1919-1940 рр.): історико-правове дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. Г. Михайлик ; наук. кер. І. Г. Богатирьов ; Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2013. – 16 с.
Моряк-Протопопова Х. М. Галицьке намісництво: створення, структура і діяльність (1849–1918 рр.) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Х. М. Моряк-Протопопова ; наук. кер. Б. Й. Тищик ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – Львів, 2013. – 20 с.
Никитенко Ю. М. Локальная юридическая деятельность: общетеоретический анализ : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Ю. М. Никитенко ; науч. рук. А. В. Малько ; Южн. федерал. ун-т. – Саратов, 2013. – 30 с.
Ноздрін О. М. Правове життя як категорія сучасної юридичної науки: теоретико-методологічне дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. М. Ноздрін ; наук. кер. М. О. Баймуратов ; Маріупол. держ. ун-т. – Маріуполь, 2013. – 20 с.
Патлачук В. Н. Організаційно-правові засади діяльності Ради старшини Гетьманщини у другій половині XVII–XVIII ст. : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / В. Н. Патлачук; наук. кер. М. О. Баймуратов ; Маріупол. держ. ун-т. – Маріуполь, 2013. – 20 с.
Пискунова О. В. Функции норм Российского права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. В. Пискунова ; науч. рук. И. Н. Сенякин ; Сарат. гос. юрид. акад. – Саратов, 2013. – 26 с.
Сидорчук О. О. Суд присяжних у Правобережній Україні: створення та діяльність (1880–1917 рр.) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. О. Сидорчук ; наук. кер. В. С. Кульчицький ; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – Л., 2010. – 17 с.
Угненко Т. В. Розвиток інституту народних засідателів Радянської України: історико-правовий аспект (1917–1991 рр.) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Т. В. Угненко ; наук. кер. К. М. Вітман ; Міжнар. гуманіт. ун-т. – О., 2013. – 20 с.
Чиркова Е. С. Личность как субъект права в контексте правовых семей : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Е. С. Чиркова ; рук. работы Т. В. Кашанина ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. экономики". – М., 2013. – 22 с.
Шабаева О. А. Поощрительные правовые режимы : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. А. Шабаева ; науч. рук. И. С. Барзилова; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 22 с.
Шауро И. Г. Возникновение и развитие института подданства в России в XVI – начале XX вв. : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / И. Г. Шауро ; науч. рук. И. А. Исаев ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 27 с.
Шевченко Д. А. Організаційно-правові засади діяльності органів залізничної міліції УРСР у 1937–1947 рр. : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Д. А. Шевченко ; наук. кер. Р. А. Калюжний ; Донец. юрид. ін-т МВС України. – Маріуполь, 2013. – 20 с.
Яцино К. С. Предмет соціології права та її місце в системі юридичних наук : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / К. С. Яцино ; наук. кер. О. М. Ковальчук ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 18 с.
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
(12.00.02 Конституционное право; конституционный судебный процесс; муниципальное право)
Абасов Г. Г. Гарантії прав місцевого самоврядування в Україні: питання конституційної модернізації : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / Г. Г. Абасов ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 40 с.
Болдырева Е. В. Конституционное правосудие в субъектах федерации: Россия и зарубежный опыт (США и ФРГ) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Е. В. Болдырева ; науч. рук. М. А. Митюков; Нац. исслед. Томск. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Ежукова О. А. Проблемы эффективности правового регулирования организации местного самоуправления в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / О. А. Ежукова ; рук. работы С. А. Авакьян ; Москов. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Рос. ун-т дружбы нар. – М., 2013. – 30 с.
Зайцева І. О. Конституційно-правове забезпечення статутної нормотворчості у місцевому самоврядуванні в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / І. О. Зайцева ; керівник О. В. Батанов; Маріупол. держ. ун-т. – Маріуполь, 2013. – 20 с.
Макарова З. С. Конституційно-правовий статус глави уряду: порівняльно-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / З. С. Макарова ; наук. кер. О. С. Люток ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 18 с.
Максакова Р. М. Конституційно-правові проблеми установчої влади в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / Р. М. Максакова ; наук. кер. О. І. Ющик ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2013. – 36 с.
Петришина-Дюг Г. Г. Проблеми правової інституціоналізації політичних партій в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Г. Г. Петришина-Дюг ; наук. кер.: А. З. Георгща, О. В. Щербанюк ; Чернівец. нац. ун-т ім. Федьковича. – К., 2013. – 20 с.
Радзієвська В. В. Конституційний Суд україни в механізмі забезпечення прав і свобод людини і громадянина : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / В. В. Радзієвська ; наук. кер. О. М. Клименко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 16 с.
Тиріна М. П. Особливості функціонування та проблеми реалізації прав і свобод людини і громадянина нового покоління у сучасній державі (на прикладі біологічних) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / М. П. Тиріна ; наук. кер. І. Д. Сліденко ; Маріуп. держ. ун-т. – Маріуполь, 2013. – 20 с.
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
(12.00.03 Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право)
Бєлогубова О. О. Правове регулювання праці моряків у міжнародному приватному праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. О. Бєлогубова ; наук. кер. Т. Р. Короткий ; Міжнар. гуманіт. ун-т. – О., 2013. – 22 с.
Бабецька І. Я. Здійснення та захист переважних прав в корпоративних правовідносинах : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / І. Я. Бабецька ; кер. І. Р. Калаур ; Прикарпат. нац. ун-т ім. В. Стефаника. – К., 2013. – 19 с.
Бажанов В. О. Договірні правовідносини в авторському праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. О. Бажанов ; наук. кер. О. В. Кохановська ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Бенова В. И. Медиация как альтернативный способ разрешения международных коммерческих споров : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. И. Бенова ; рук. работы Г. К. Дмитриева ; Моск. гос. юрид. акад., Ин-т законод. и сравнител. правовед. при Правительстве РФ. – М., 2013. – 26 с.
Блажівська Н. Є. Електронний правочин у цивільному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Н. Є. Блажівська ; кер. Р. О. Стефанчук ; Ін-т законод. Верхов. Ради України. – К., 2013. – 20 с.
Головин Н. М. Феномен непреодолимой силы: цивилистическое исследование : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Н. М. Головин ; рук. работы О. А. Кузнецова ; Перм. гос. нац. исслед. ун-т, Самар. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 27 с.
Голубєва Н. Ю. Зобов'язання у цивільному праві України: методологічні засади правового регулювання : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.03 / Н. Ю. Голубєва ; наук. конс. Є. О. Харитонов ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 40 с.
Гринько С. Д. Рецепція деліктних зобов'язань римського приватного права в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.03 / С. Д. Гринько ; наук. конс. Є. О. Харитонов ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва. – К., 2013. – 36 с.
Єфіменко Л. В. Правова охорона цивільних прав та інтересів у нотаріальній діяльності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Л. В. Єфіменко ; рук. работы І. А. Безклубий ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Ізбаш О. О. Організаційні цивільні правовідносини, що виникають при здійсненні авторських прав : автореферат дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. О. Ізбаш ; наук. кер. О. І. Харитонова ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Кулагин М. А. Вещные права религиозных организаций : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / М. А. Кулагин ; рук. работы А. М. Эрделевский ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Ин-т гос. и права. – М., 2013. – 23 с.
Лапчевська О. Ф. Позбавлення батьківських прав за сімейним законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. Ф. Лапчевська ; наук. кер. І. С. Тімуш ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 19 с.
Макарычева Е. В. Правовые проблемы организации и осуществления строительства жилья для государственных нужд : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Е. В. Макарычева ; рук. работы Л. В. Андреева ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова. – М., 2013. – 27 с.
Мануїлова К. В. Міжнародна уніфікація норм про цивільну відповідальність за шкоду, заподіяну джерелом підвищеної небезпеки : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / К. В. Мануїлова ; наук. кер. Т. С. Ківалова ; Міжнар. гуманіт. ун-т. – О., 2013. – 22 с.
Минина А. И. Понятие и виды арбитральности в теории и практике международного коммерческого арбитража : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / А. И. Минина ; рук. работы В. А. Канашевский ; Москов. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Казан. (Приволж.) федерал. ун-т. – М., 2013. – 28 с.
Морозова О. М. Право інтелектуальної власносності на виконання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. М. Морозова ; наук. кер. Л. С. Нецька ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ім. Ф. Г. Бурчака. – К., 2013. – 20 с.
Муратова А. Р. Институт представительства в гражданском праве России : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / А. Р. Муратова ; рук. работы Е. М. Тужилова-Орданская ; Сарат. гос. юрид. акад. – Саратов, 2013. – 18 с.
Наріжний С. Ю. Забезпечення виконання договірних зобов'язань із передання майна у тимчасове користування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / С. Ю. Наріжний ; наук. кер. О. Д. Крупчан ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва. – К., 2013. – 20 с.
Николаев А. Р. Правовое положение контролирующих должника лиц в процедурах несостоятельности (банкротства) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03/ А. Р. Николаев ; науч. рук. А. А. Мохов ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 24 с.
Петренко П. Д. Банківські гарантії у міжнародному приватному праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / П. Д. Петренко ; наук. кер. Р. А. Майданик ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ім. Ф. Г. Бурчака. – К., 2013. – 20 с.
Петрик В. В. Інститут відводу в цивільному процесі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. В. Петрик ; наук. кер. П. Ф. Немеш ; Закарпат. держав. ун-т. – К., 2013. – 19 с.
Петруша А. А. Регулирование договора международной купли-продажи товаров по праву Англии и США : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / А. А. Петруша ; науч. рук. О. В. Луткова ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 25 с.
Пирцхалава Х. Д. Правовое регулирование внедоговорных трансграничных обязательств (на примере Российской Федерации и Испании) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Х. Д. Пирцхалава ; науч. рук. М. В. Мажорина ; Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. эк.". – М., 2013. – 23 с.
Рузанова Е. В. Обязательства вследствие причинения вреда с участием несовершеннолетних граждан : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Е. В. Рузанова ; рук. работы Ю. С. Поваров ; Самар. гос. ун-т, Юж. федерал. ун-т. – Саратов, 2013. – 22 с.
Саванець Л. М. Перехід прав за бездокументарними цінними паперами: цивільно-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Л. М. Саванець ; наук. кер. В. М. Коссак ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 19 с.
Салиев И. Р. Гражданско-правовое регулирование электронной торговли в России: современная правовая модель : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / И. Р. Салиев ; науч. рук. М. И. Клеандров ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – Казань, 2013. – 26 с.
Скрипник В. Л. Захист інтересів власника при примусовому припиненні права власності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. Л. Скрипник ; наук. кер. Ю. О. Заіка ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 19 с.
Соловьев В. Н. Социальная функция гражданско-правового регулирования отношений собственности : автореф.т дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.03 / В. Н. Соловьев ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 52 с.
Степанович Д. Г. Договір обслуговування авіаційної техніки в Державній прикордонній службі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Д. Г. Степанович ; наук. кер. Т. С. Ківалова ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Суспицына М. В. Коллизионное регулирование отношений интеллектуальной собственности : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / М. В. Суспицына ; рук. работы Г. К. Дмитриева ; Моск. гос. юрид. ун-т им.  Кутафина, Ин-т законод. и сравнител. правовед. при Правительстве РФ. – М., 2013. – 24 с.
Тасалов Ф. А. Отношения по размещению и исполнению государственного заказа: особенности гражданско-правового регулирования (на примере Российской Федерации и Соединенных штатов Америки) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Ф. А. Тасалов ; рук. работы Л. Ю. Василевская ; Моск. гос. юрид. акад., Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. экономики". – М., 2013. – 23 с.
Шулаков А. А. Принцип наиболее тесной связи в международном частном праве : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / А. А. Шулаков ; науч. рук. Г. К. Дмитриева ; Орлов. гос. ун-т. – М., 2013. – 24 с.
Щерба Л. Р. Колективне управління майновими авторськими та суміжними правами за цивільним законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Л. Р. Щерба ; наук. кер. H. С. Кузнєцова ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 18 с.
Яценко Д. М. Право користування чужою земельною ділянкою для забудови : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Д. М. Яценко ; наук. кер. Я. М. Шевченко ; Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К., 2010. – 16 с.
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
Алексєєва Ю. С. Господарсько-правовий статус приватного підприємства в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Ю. С. Алексєєва ; наук. кер. В. В. Хахулін ; Ін-т екон.-прав. дослідж. НАН України. – Донецьк, 2012. – 19 с.
Віхров С. О. Правовий статус інституційних інвесторів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / С. О. Віхров ; наук. кер. О. М. Переверзєв ; НАН України, Ін-т екон.-прав. дослідж. – [б. м.], 2013. – 19 с.
Володін А. В. Господарсько-правові засоби запобігання банкрутству внаслідок недобросовісного господарювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. В. Володін ; наук. кер. Р. Р. Кузьмін ; Ін-т екон.-прав. дослідж. НАН України. – Донецьк, 2012. – 19 с.
Дурнєва Ю. А. Правовий статус суб'єктів господарювання комунального сектора економіки : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Ю. А. Дурнєва ; наук. кер. Р. А. Джабраілов ; Ін-т екон.-прав. дослідж., НАН України. – Донецьк, 2012. – 18 с.
Кикоть О. О. Господарсько-правова відповідальність як вид юридичної відповідальності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / О. О. Кикоть ; наук. кер. В. Ф. Опришко ; Київ. нац. екон. ун-т ім. Гетьмана. – К., 2013. – 20 с.
Король В. І. Правове забезпечення регіональних зовнішньоекономічних стратегій України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.04 / В. І. Король ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва. – К., 2013. – 34 с.
Куреза Т. В. Правове регулювання аудиторської діяльності: господарсько-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Т. В. Куреза ; наук. кер. О. О. Первомайський ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ім. Ф. Г. Бурчака. – К., 2013. – 20 с.
Поєдинок В. В. Теоретичні проблеми регулювання інвестиційної діяльності в Україні (господарсько-правовий аспект) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.04 / В. В. Поєдинок ; кер. В. С. Щербина ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 36 с.
Полякова Н. Г. Податкові пільги як засіб державного регулювання господарської діяльності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Н. Г. Полякова ; наук. кер. В. А. Малига ; НАН України, Ін-т екон.-прав. дослідж. – Донецьк, 2013. – 18 с.
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
(12.00.05 Трудовое право; право социального обеспечения)
Агузаров А. М. Современные аспекты правового регулирования труда спортсменов и тренеров : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / А. М. Агузаров ; науч. рук. Т. К. Миронова ; Омск. гос. ун-т. – М., 2013. – 24 с.
Гончарова К. В. Держава та її органи як суб'єкти трудового права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / К. В. Гончарова ; наук. кер. О. М. Ярошенко ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Джиоев В. Г. Соотношение трудового права с отраслями гражданского и административного права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / В. Г. Джиоев ; науч. рук. С. Ю. Чуча ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 32 с.
Кохан М. С. Правові форми заохочення працівників в умовах ринкової економіки в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / М. С. Кохан ; наук. кер. О. І. Лисяк ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Лежнєва Т. М. Санкції в трудовому праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Т. М. Лежнєва ; наук. кер. В. І. Щербина ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – К., 2012. – 20 с.
Леонова А. А. Правовые основы деятельности профессионального союза в организации на современном этапе : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / А. А. Леонова ; рук. работы З. А. Кондратьева ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова, Рос. правовая акад. М-ва юстиции Рос. Федерации. – М., 2013. – 24 с.
Лютов Н. Л. Эффективность норм международного трудового права : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.05 / Н. Л. Лютов ; науч. конс. К. Н. Гусов ; Моск. гос. юрид. акад., Урал. гос. юрид. акад. – М., 2013. – 55 с.
Малюга Л. Ю. Правове регулювання соціального захисту громадян, які постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Л. Ю. Малюга ; наук. кер. О. Т. Панасюк ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2012. – 20 с.
Мокрицька Н. П. Реалізація права на працю за трудовим договором : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Н. П.  Мокрицька ; наук. кер. П. Д. Пилипенко ; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – К., 2012. – 18 с.
Новіков Д. О. Особливості правового регулювання праці медичних працівників : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Д. О. Новіков ; наук. кер. О. О. Коваленко ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Паламарчук И. А. Заключение, изменение и прекращение трудового договора: гарантии и компенсации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / И. А. Паламарчук ; рук. работы А. М. Куренной ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Рос. гос. ун-т нефти и газа им. И. Губкина. – М., 2013. – 28 с.
Постников Н. А. Классификация отпусков по российскому трудовому законодательству : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Н. А. Постников ; рук. работы Э. Н. Бондаренко ; Москов. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Акад. тр. и социал. отношений. – М., 2013. – 26 с.
Приміч Д. В. Право на колективні переговори і укладення колективних договорів: міжнародні стандарти та законодавство України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Д. В. Приміч ; наук. кер. Г. І. Чанишева ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Сіньова Л. М. Правове регулювання соціального захисту остарбайтерів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Л. М. Сіньова ; наук. кер. В. І. Щербина ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2012. – 20 с.
Саломатин И. Н. Гарантии и компенсации работникам, совмещающим работу с обучением : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / И. Н. Саломатин ; науч. рук. К. Н. Гусов ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 24 с.
Сарук І. С. Недопущення дискримінації у сфері праці як принцип трудового права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / І. С. Сарук ; наук. кер. М. І. Іншин ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2012. – 20 с.
Хименко O. A. Правовідносини з організації та управління працею : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / O. A. Хименко ; наук. кер. О. М. Ярошенко ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Чанишев Р. І. Право на інформацію за трудовим законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Р. І. Чанишев ; наук. кер. І. М. Сирота ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – К., 2012. – 20 с.
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
(12.00.06 Земельное право; природоресурсное право; экологическое право; аграрное право)
Головня Е. В. Правовой режим земель электроэнергетики : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / Е. В. Головня ; рук. работы Н. Г. Жаворонкова ; Моск. гос. юрид. України им. О. Кутафина, Северо-Кавказ. федер. ун-т. – М., 2013. – 26 с.
Кононов В. В. Правовий режим земель прибережних захисних смуг в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / В. В. Кононов ; кер. В. В. Носік ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 15 с.
Никишин Д. Л. Правовой механизм предоставления недр в пользование : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / Д. Л. Никишин ; рук. работы Н. Г. Жаворонкова ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Ин-т проблем экологии и недропользования акад. наук Респ. Татарстан. – М., 2013. – 28 с.
Рыбаков М. А. Правовые проблемы охраны земель от наводнений : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / М. А. Рыбаков ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Кутафина, Соврем. гуманитар. акад. – М., 2013. – 21 с.
Самусенко Л. А. Право рекреационного природопользования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / Л. А. Самусенко ; науч. рук. С. А. Балашенко ; Нац. центр законодательства и прав. исслед. Респ. Беларусь. – Минск, 2013. – 28 с.
Сушик О. В. Правові засади забезпечення радіаційної безпеки за законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / О. В. Сушик ; кер. Г. І. Балюк ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2010. – 20 с.
Шараєвська Т. А. Правове регулювання захисту територій і громадян за надзвичайних екологічних ситуацій в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / Т. А. Шараєвська ; кер. Г. І. Балюк ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 19 с.
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
(12.00.04 Финансовое право, налоговое право, бюджетное право)
Бабич О. М. Організаційно-правові засади децентралізації виконавчої влади в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. М. Бабич ; наук. кер. О. Ф. Андрійко ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 19 с.
Бодунов Є. Р. Публічне адміністрування іноземного інвестування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Є. Р. Бодунов ; наук. кер. А. І. Берлач ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 19 с.
Бондаренко С. В. Адміністративно-правове регулювання діяльності організацій колективного управління в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. В. Бондаренко ; наук. кер. О. Ш. Чомахашвілі ; Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2013. – 21 с.
Бухтіярова І. О. Правове регулювання оподаткування нерухомості в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. О. Бухтіярова ; наук. кер. Л. А. Савченко ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 20 с.
Віхляєв М. Ю. Громадські об'єднання як суб'єкти адміністративного права України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / М. Ю. Віхляєв ; Запоріз. нац. ун-т. – Ірпінь, 2013. – 34 с.
Валуєва Л. В. Адміністративно-правовий статус морських портів України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. В. Валуєва ; наук. кер. А. І. Берлач ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 19 с.
Водоласкова К. Ю. Адміністративно-правове регулювання державних закупівель в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / К. Ю. Водоласкова ; наук. кер. І. Л. Бородін ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 18 с.
Гедзюк О. В. Правове регулювання бюджетних надходжень від операцій з цінними паперами : автореферат дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Гедзюк ; наук. кер. С. Т. Кадькаленко ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 19 с.
Грицай І. О. Адміністративно-правове регулювання діяльності неурядових правозахисних організацій : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. О. Грицай ; наук. кер. П. В. Макушев ; Класич. приват. ун-т. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Грищак С. В. Адаптація інформаційного законодавства України до норм Європейського Союзу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. В. Грищак ; наук. кер. Т. О. Коломоєць ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 16 с.
Дем'янчук Ю. В. Адміністративно-правові засади функціонування залізничного транспорту в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Ю. В. Дем'янчук ; кер. О. В. Литвин ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2013. – 19 с.
Казмірук О. В. Адміністративно-правовий статус податкової міліції України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Казмірук ; наук. кер. В. В. Ковальська ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Калмикова Я. С. Докази та доказування в адміністративному судочинстві : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Я. С. Калмикова ; наук. кер. О. Б. Червякова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 227 с.
Калмикова Я. С. Докази та доказування в адміністративному судочинстві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Я. С. Калмикова ; наук. кер. О. Б. Червякова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Кашкарьова О. В. Фінансово-правові засади публічного страхування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Кашкарьова ; наук. кер. О. П. Гетманець ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 18 с.
Кожушко О. О. Адміністративно-правове регулювання порядку створення та діяльності благодійних організацій в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. О. Кожушко ; наук. кер. В. К. Колпаков; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 16 с.
Козій І. С. Особливості провадження у справах щодо оскарження рішень, дій чи бездіяльності органів та посадових осіб місцевого самоврядування у судовому порядку : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. С. Козій ; наук. кер. Л. Р. Біла-Тіунова ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 23 с.
Коломієць П. В. Правове регулювання спеціальних податкових режимів в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / П. В. Коломієць ; наук. кер. Л. М. Касьяненко ; Нац. ун-т держ. подат. служби України. – Ірпінь, 2013. – 19 с.
Кондукторов А. С. Механизм правового регулирования отношений по уплате налогов в связи с применением специальных налоговых режимов : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. С. Кондукторов ; рук. работы Е. В. Покачалова ; Сарат. гос. юрид. акад., Сарат. гос. социал.-эконом. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Корнута Л. М. Дисциплінарна відповідальність державного службовця в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. М. Корнута ; наук. кер. Л. Р. Біла-Тіунова ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 23 с.
Липко О. Ю. Правове регулювання механізму податку: зміст та складові : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. Ю. Липко ; наук. кер. М. П. Кучерявенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 207 с.
Липко О. Ю. Правове регулювання механізму податку: зміст та складові : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. Ю. Липко ; наук. кер. М. П. Кучерявенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Лютіков П. С. Юридичні особи як суб'єкти адміністративного права : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / П. С. Лютіков ; наук. конс. Т. О. Коломоєць ; Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2013. – 28 с.
Мордвін І. А. Адміністративні послуги податкових органів України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. А. Мордвін ; наук. кер. В. В. Ковальська ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Мостова Н. В. Позов в адміністративному судочинстві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Н. В. Мостова ; кер. О. В. Кузьменко ; Нац. акад. внутр. справ Укр. – К., 2013. – 16 с.
Нікітіна А. П. Реалізація адміністративних повноважень органами виконавчої влади України при припиненні юридичної особи : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / А. П. Нікітіна ; наук. кер. Н. О. Армаш ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 18 с.
Нікончук А. М. Адміністративно-правове регулювання делегування повноважень органам місцевого самоврядування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / А. М. Нікончук ; наук. кер. О. Є. Користін ; Нац. акад.я внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Наджафгулієв Р. І. Адміністративно-правовий статус беженців і вимушених переселенців в Азербайджанській Республіці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Р. І. Наджафгулієв ; наук. кер. А. І. Берлач ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Олійник О. В. Інформаційна безпека України: доктрина адміністративно-правового регулювання : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Олійник ; наук. конс. О. Л. Копиленко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 34 с.
Павелків С. Р. Адміністративно-правовий статус органів публічної адміністрації у сфері житлово-комунального господарства України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. Р. Павелків ; наук. кер. А. І. Берлач ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Паладійчук О. Ю. Організаційно-правові засади взаємодії ветеринарної міліції з експертно-криміналістичними підрозділами МВС України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. Ю. Паладійчук ; наук. кер. В. І. Курило ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – К., 2013. – 19 с.
Панфілов О. Є. Адміністративна відповідальність за корупційні правопорушення в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. Є. Панфілов ; наук. кер. С. В. Ківалов ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 22 с.
Печуляк В. П. Адміністративно-правове регулювання відносин у сфері лісового господарства України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / В. П. Печуляк ; наук. конс. І. П. Голосніченко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 39 с.
Поляков С. Ю. Адміністративно-правові засади забезпечення законності та правопорядку у Збройних Силах України : дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / С. Ю. Поляков ; конс. Ю. П. Битяк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 370 с.
Поляков С. Ю. Адміністративно-правові засади забезпечення законності та правопорядку у Збройних Силах України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / С. Ю. Поляков ; конс. Ю. П. Битяк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 40 с.
Скоробагатько М. А. Адміністративно-правове регулювання управління експертно-криміналістичною службою органів внутрішніх справ України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / М. А. Скоробагатько ; наук. кер. І. М. Шопіна ; ДНДІ МВС України. – К., 2013. – 21 с.
Соколов В. М. Застосування аналогії права та аналогії закону в адміністративному судочинстві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. М. Соколов ; наук. кер. Д. М. Лук'янець ; Ін-т держ. і права ім. Корецького НАН України. – К., 2013. – 20 с.
Степанов І. В. Рішення, дії чи бездіяльність суб'єкта владних повноважень як предмет оскарження у справах про притягнення до адміністративної відповідальності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. В. Степанов ; наук. кер. В. П. Чабан ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Суткевич Е. А. Правовое регулирование платежей за пользование недрами в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Е. А. Суткевич ; рук. работы А. А. Ялбулганов ; Нац. исследов. ун-т "Высш. шк. эк.", Башкир. гос. ун-т. – М., 2013. – 29 с.
Тарло А. Е. Ответственность казны: финансово-правовые аспекты : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. Е. Тарло ; науч. рук. М. Ф. Ивлиева ; Сарат. гос. юрид. акад. – М., 2013. – 31 с.
Ткаченко О. О. Адміністративно-правове регулювання діяльності управління державної охорони України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. О. Ткаченко ; наук. кер. В. А. Ліпкан ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Токунова А. В. Правовий режим факторингу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. В. Токунова ; наук. кер. О. О. Ашурков ; Ін-т екон.-прав. дослідж., НАН України. – Донецьк, 2012. – 19 с.
Туник Ю. І. Процедури погашення податкового боргу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Ю. І. Туник ; наук. кер. О. В. Тильчик ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2013. – 19 с.
Філоненко Т. М. Адміністративно-правовий примус в діяльності органів прокуратури України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Т. М. Філоненко ; наук. кер. Н. О. Рибалка ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Цимбалюк В. С. Кодифікація інформаційного законодавства України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / В. С. Цимбалюк ; конс. К. І. Бєляков ; Держ. НДІ МВС України. – Х., 2013. – 38 с.
Цимбалюк B. C. Кодифікація інформаційного законодавства України : дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / B. C. Цимбалюк ; конс. К. І. Бєляков ; М-во внутр. справ України, Держ. НДІ МВС України. – К., 2012. – 424 с. + дод.
Чайка В. В. Податкове законодавство України та держав Європейського Союзу: порівняльно-правовий аналіз : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. В. Чайка ; наук. кер. Л. М. Касьяненко; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2012. – 22 с.
Черников Д. Л. Правові основи фінансування органів прокуратури в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Д. Л. Черников ; наук. кер. Л. А. Савченко ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 21 с.
Черпіцька Л. Т. Правова охорона бюджетних відносин: фінансово-правові аспекти : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. Т. Черпіцька ; кер. О. П. Орлюк ; Київ. міжнар. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Чуприна О. В. Адміністративна відповідальність за порушення права на інформацію : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Чуприна ; наук. кер. І. М. Сопілко ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Шевчук В. А. Адміністративно-правове регулювання матеріально-технічного забезпечення податкової служби України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. А. Шевчук ; наук. кер. В. Г. Лукашевич ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 18 с.
Шустрова К. В. Адміністративно-правове регулювання діловодства господарських організацій : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / К. В. Шустрова ; наук. кер. О. Г. Комісаров ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
(12.00.08 Уголовное право и криминология; уголовно-исполнительное право)
Іваненко Ю. Л. Віктимологічна профілактика злочинів, що вчинюються відносно осіб, які займаються бродяжництвом : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Ю. Л. Іваненко ; кер. О. В. Кириченко ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – Запоріжжя, 2013. – 20 с.
Абакумова Ю. В. Теорія співучасті в кримінальному праві України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / Ю. В. Абакумова ; наук. конс. В. Г. Лукашевич ; Клас. приват. ун-т. – К. ; Запоріжжя, 2013. – 40 с.
Білоконь М. А. Запобігання злочинності неповнолітніх: досвід країн Європейського Союзу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / М. А. Білоконь; наук. кер. О. Ю. Шостко ; НАПрН України, НДІ вивч. пробл. злочинності ім. акад. В. В. Сташиса. – Х., 2013. – 20 с.
Базярук І. М. Кримінологічна характеристика та запобігання контрабанді в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / І. М. Базярук ; наук. кер. М. М. Сенько ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2013. – 17 с.
Галабала М. В. Розвиток науки кримінального права України в період після відновлення державної незалежності (питання загальної частини) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / М. В. Галабала ; наук. кер. В. О. Навроцький; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2013. – 17 с.
Дорогин Д. А. Обстоятельства, исключающие уголовную ответственность : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Д. А. Дорогин ; рук. работы Т. Ю. Орешкина ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Сарат. гос. юрид. акад. – М., 2013. – 26 с.
Егиазарян Н. А. Преступления против порядка управления в уголовном праве Армении и России (сравнительно-правовое исследование) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Н. А. Егиазарян ; рук. работы А. И. Чучаев ; Моск. гос. юрид. акад., Владимир. гос. ун-т им. Столетовых. – М., 2013. – 28 с.
Зарубина К. Д. Социальное неблагополучие и насилие в семье (криминологическое исследование) : автореферат дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / К. Д. Зарубина ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 24 с.
Зябликова М. В. Региональные особенности экологической преступности на северо-востоке России : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / М. В. Зябликова ; рук. работы З. Т. Редько ; Моск. гос. юрид. акад., Рос. ун-т дружбы нар. – М., 2013. – 23 с.
Ильин Д. В. Незаконные сделки с землей: уголовно-правовая оценка : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Д. В. Ильин ; рук. работы А. И. Чучаев ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Кутафина, Ульянов. гос. ун-т. – М., 2013. – 33 с.
Керімов А. 3. Кримінальна відповідальність за умисне вбивство, вчинене з особливою жорстокістю : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. 3. Керімов ; наук. кер. О. М. Литвинов ; Харк. нац. уні-т внутр. справ. – Х., 2013. – 16 с.
Книженко О. О. Теоретичні засади встановлення санкцій у кримінальному праві : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / О. О. Книженко ; наук. кер. О. М. Бандурка ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2012. – 36 с.
Коломієць Н. В. Застосування кримінально-виконавчого законодавства до осіб, засуджених за злочини у сфері обігу наркотичних засобів, психотропних речовин, їх аналогів або прекурсорів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Н. В. Коломієць ; наук. кер. І. Г. Богатирьов ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Котович О. Л. Охорона права на справедливий суд в Україні (кримінально-правовий та кримінологічний аналіз) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. Л. Котович ; наук. кер. Л. В. Левицька ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 19 с.
Кочеров М. В. Відповідальність за незаконне збагачення (кримінально-правове та кримінологічне дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / М. В. Кочеров ; кер. М. Г. Вербенський ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 20 с.
Кузнецов B. B. Кримінально-правова охорона громадського порядку та моральності : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / B. B. Кузнецов ; наук. конс. В. І. Шакун ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 40 с.
Кулик О. Г. Злочинність в Україні: теорія і практика кримінологічного дослідження : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / О. Г. Кулик ; конс.: А. П. Закалюк, М. Г. Вербенський ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 40 с.
Лихолетов А. А. Уголовно-правовые и криминологические проблемы противодействия незаконному игорному бизнесу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. А. Лихолетов ; рук. работы Н. А. Егорова ; Волгоград. акад. МВД РФ, Самар. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Лобач Д. В. Преступления против мира: уголовно-правовое исследование : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Д. В. Лобач ; рук. работы А. И. Коробеев ; Дальневост. федер. ун-т, Нижегород. гос. ун-т им. Лобачевского. – Саратов, 2013. – 24 с.
Макеев А. Н. Преступления, посягающие на общественные отношения в сфере техногенной безопасности, и их предупреждения : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. Н. Макеев ; рук. работы В. Г. Громов ; Сарат. гос. юрид. акад., Волгоград. акад. МВД РФ. – Саратов, 2013. – 24 с.
Мартинишин Г. Р. Призначення покарання за сукупністю вироків: кримінально-правове дослідження : автореферат дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Г. Р. Мартинишин ; наук. кер. В. М. Бурдін ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2013. – 19 с.
Марчук А. І. Кримінологічні засади класифікації засуджених до позбавлення волі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. І. Марчук ; наук. кер. В. М. Дрьомін; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Мирошниченко Н. М. Вікова осудність неповнолітніх у кримінально-правовій доктрині України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Н. М. Мирошниченко ; наук. кер. В. О. Туляков ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Наден О. В. Теоретичні основи кримінально-правового регулювання суспільних відносин в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / О. В. Наден ; наук. конс. Ю. В. Баулін ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 36 с.
Півень А. В. Кримінологічна характеристика та профілактика вуличної насильницької злочинності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. В. Півень ; наук. кер. B. B. Коваленко; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 18 с.
Павлик Л. В. Диференціація кримінальної відповідальності за злочинні посягання у сфері економіки : автореферат дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Л. В. Павлик ; наук. кер. В. О. Навроцький ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2013. – 18 с.
Поліщук О. М. Приватноправові засади в кримінальному праві України: концептуальні засади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. М. Поліщук ; наук. кер. В. О. Туляков ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Приколотина Ю. Л. Злочинне фізичне насильство, що чинять батьки щодо малолітніх дітей на грунті сімейних відносин (кримінологічне дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Ю. Л. Приколотина ; наук. кер. О. В. Шамара ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 19 с.
Сидоренко Э. Л. Диспозитивность как режим уголовно-правового регулирования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Э. Л. Сидоренко ; рук. работы А. И. Рарог ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина, Нижегород. гос. ун-т им. Н. Лобачевского. – М., 2013. – 54 с.
Трушківська Л. В. Кримінально-правова охорона особистих благ захисника чи представника особи у зв'язку з наданням ними правової допомоги (ст.ст. 398, 400 КК України) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Л. В. Трушківська ; наук. кер. В. Т. Дзюба ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Удод А. М. Кримінально-правова характеристика погрози або насильства щодо працівника правоохоронного органу (ст. 345 КК України) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. М. Удод ; наук. кер. О. С. Володавська ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 16 с.
Фєдосєєв В. В. Кримінальна відповідальність за порушення недоторканності державних кордонів України : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / В. В. Фєдосєєв ; наук. кер.: Л. В. Дорош ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 268 с.
Фєдосєєв В. В. Кримінльна відповідальність за порушення недоторканності державних кордонів України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / В. В. Фєдосєєв ; наук. кер. Л. В. Дорош ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Худякова Н. Ю. Кримінально-правова характеристика службової недбалості : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Н. Ю. Худякова ; наук. кер. О. В. Кришевич ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 19 с.
Шапкін І. С. Кримінальна відповідальність за створення стійких злочинних об'єднань : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / І. С. Шапкін ; наук. кер. В. О. Глушков ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 18 с.
Шведова Г. Л. Корупція (політико-кримінологічне дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Г. Л. Шведова ; наук. кер. О. М. Костенко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К., 2013. – 20 с.
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
(12.00.12 Криминалистика; судебно-экспертная деятельность ; оперативно-розыскная деятельность)
Артюшенко Д. В. Теоретические и прикладные аспекты классификации судебных экспертиз : автореферат дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Д. В. Артюшенко ; науч. рук. А. М. Зинин ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 27 с.
Бодров Н. Ф. Использование специальных знаний при расследовании взяточничества и других проявлений коррупции в сфере образования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Н. Ф. Бодров ; рук. работы Е. Р. Россинская ; Моск. гос. юрид. акад. т им. О. Е. Кутафина, Волгогр. акад. МВД РФ. – М., 2013. – 24 с.
Гимазетдинов Д. Р. Уголовно-процессуальная форма: общетеоретический, нормативно-правовой и правоприменительный анализ : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Д. Р. Гимазетдинов ; рук. работы З. З. Зинатуллин; Удмурт. гос. ун-т, Нижегор. гос. ун-т им. Н. Лобачевского. – Саратов, 2013. – 27 с.
Горбасенко П. В. Загальні положення методики розслідування торгівлі людьми : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / П.В. Горбасенко ; кер. В. Я. Горбачевський ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2013. – 22 с.
Іващенко О. В. Інформування учасників кримінального провадження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. В. Іващенко ; наук. кер. В. Д. Басай ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 20 с.
Клочуряк С. С. Освідування в системі слідчих (розшукових) дій : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. С. Клочуряк ; наук. кер. В. І. Галаган ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 19 с.
Котова А. А. Інститут понятих у кримінальному провадженні України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / А. А. Котова ; наук. кер. Ю. І. Азаров ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 19 с.
Легеза Л. А. Процесуальні та тактичні питання підтримання державного обвинувачення у справах про хабарництво : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Л. А. Легеза ; кер. В. І. Бояров; Акад. адвокатури України. – К., 2013. – 20 с.
Матвієвська Г. В. Заочне провадження у кримінальному судочинстві України : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Г. В. Матвієвська ; наук. кер. В. М. Трофименко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 226 с.
Матвієвська Г. В. Заочне провадження у кримінальному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Г. В. Матвієвська ; наук. кер. В. М. Трофименко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Пастернак Ю. Б. Методологічні проблеми доказування у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Ю. Б. Пастернак ; наук. кер. Г. П. Середа ; Нац. акад. прокуратури України. – К., 2011. – 19 с.
Патюк С. О. Цілі і завдання сучасного кримінального судочинства України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. О. Патюк ; наук. кер. Л. Д. Удалова ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 17 с.
Повзик Є. В. Правові наслідки визнання підозрюваним, обвинуваченим своєї вини (порівняльно-правове дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Є. В. Повзик ; наук. кер. О. Г. Шило ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Повзик Є. В. Правові наслідки визначення підозрюваним, обвинуваченим своєї вини (порівняльно-правове дослідження) : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Є. В. Повзик ; наук. кер. О. Г. Шило; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 229 с.
Прокопанич Г. К. Використання спеціальних знань в господарському судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Г. К. Прокопанич ; наук. кер. В. Г. Гончаренко ; Акад. адвокатури України. – К., 2013. – 20 с.
Савицька С. Л. Кримінально-процесуальні гарантії діяльності адвоката : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. Л. Савицька ; наук. кер. Л. Д. Удалова ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 18 с.
Саковський А. А. Криміналістичні засади розслідування інсценувань злочинів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / А. А. Саковський ; наук. кер. Л. Д. Удалова ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Слюсарева Н. Д. Криминалистическое обеспечение расследования преступлений против семьи : автореф. дис. ... 12.00.12 / Н. Д. Слюсарева ; Москов. гос. юрид. ун-т им. О. Кутафина, Акад. Ген. прокурат. РФ. – М., 2013. – 28 с.
Супрунова О. В. Уповноважений Верховної Ради України з прав людини як учасник кримінально-процесуальних відносин : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. В. Супрунова ; наук. кер. Л. Д. Удалова ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 19 с.
Толокольніков С. В. Процесуальний статус юридичних осіб у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. В. Толокольніков ; наук. кер. О. П. Кучинська ; Акад. адвокатури України. – К., 2013. – 16 с.
Фінагеєв B. О. Розслідування злочинів, пов'язаних з незаконним доступом до банківських рахунків : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / B. О. Фінагеєв ; наук. кер. С. С. Чернявський ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 18 с.
Чеберяк П. П. Збирання й оцінка доказів за кримінальними провадженнями про злочини в сфері економіки : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / П. П. Чеберяк ; наук. кер. О. П. Кучинська ; Акад. прокуратури України. – К., 2013. – 19 с.
Шабунин В. А. Руководитель следственного органа: нормативное регулирование и практика осуществления процессуальных функций и полномочий : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / В. А. Шабунин ; науч. рук. Н. С. Манова ; Волгоград. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 42 с.
Шевчук В. М. Теоретичні основи формування та реалізації тактичних операцій у криміналістиці : дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.09 / В. М. Шевчук ; конс. В. Ю. Шепітько; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 526 с.
Шевчук В. М. Теоретичні основи формування та реалізації тактичних операцій у криміналістиці : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.09 / В. М. Шевчук ; наук. конс. В. Ю. Шепітько ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 46 с.
Шкелебей В. А. Процесуальні засади звільнення особи від кримінальної відповідальності у зв'язку з дійовим каяттям та примиренням винного з потерпілим : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / В. А. Шкелебей ; наук. кер. Ю. І. Азаров ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 18 с.
Щериця С. І. Чинність кримінального процесуального закону : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. І. Щериця ; наук. кер. Л. Д. Удалова; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 19 с.
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
Винокурова І. М. Організаційно-правові засади діяльності адміністративних судів в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / І. М. Винокурова ; наук. кер. Г. П. Середа; Нац. акад. прокуратури України. – К., 2011. – 19 с.
Закропивний О. В. Територіальність як принцип побудови системи судів загальної юрисдикції в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / О. В. Закропивний ; наук. кер. В. В. Сердюк ; Акад. адвокатури України. – К., 2013. – 20 с.
Хмелевська Н. В. Теоретичні й нормативно-прикладні основи забезпечення правової допомоги адвокатом в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / Н. В. Хмелевська ; наук. кер. В. Г. Гончаренко ; Акад. адвокатури України. – К., 2013. – 19 с.
12.00.11 Міжнародне право
(12.00.10 Международное право; европейское право)
Карпов Л. К. Влияние международных межправительственных и неправительственных организаций на правовое регулирование деятельности кредитных организаций в Европейском союзе : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / Л. К. Карпов ; рук. работы С. Ю. Кашкин ; Моск. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина, Сарат. гос. юрид. акад. – М., 2013. – 28 с.
Куртинець М. І. Польська наука міжнародного права (історія та сучасність) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / М. І. Куртинець ; наук. кер. М. М. Товт; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2013. – 20 с.
12.00.12 Філософія права
Мельник В. В. Людиномірність банківського права сучасної України: філософсько-правове осмислення : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / В. В. Мельник ; наук. кер. М. Г. Братасюк ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 16 с.
Муранова В. В. Філософсько-правові засади міграційної політики як чинника розвитку громадянського суспільства в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / В. В. Муранова ; кер. О. В. Павлишин ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 20 с.
Франків Л. С. Комунікативна взаємодія правоохоронних органів у філософсько-правовій діалогічно-прагматичній проекції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Л. С. Франків ; наук. кер. А. С. Токарська; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2013. – 19 с.
Державне управління
25.00.02 Механізм державного управління
Гордієнко О. М. Удосконалення механізмів державного управління капітальними інвестиціями на регіональному рівні : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. : 25.00.02 / О. М. Гордієнко ; наук. кер. Ю. Б. Молодожен ; Нац. акад. держ. упр. при Президентові України, Одес. регіон. ін-т держ. упр. – О., 2013. – 20 с.
Олійник Д. В. Ефективність діяльності місцевих органів влади : автореф. дис. ... канд. держ. упр. : 25.00.02 / Д. В. Олійник ; наук. кер. В. Б. Дзюндзюк ; Харк. регіон. ін-т держ. упр. – Донецьк, 2013. – 20 с.
Пермякова Л. Д. Механізм формування організаційної культури проектного управління в органах публічної влади : автореф. дис. ... канд. наук з держ упр. : 25.00.02 / Л. Д. Пермякова ; кер. С. Є. Саханенко ; Одес. регіон. ін-т держ. упр. Нац. акад. держ. упр. при Президентові України. – О., 2013. – 20 с.
Федорчак В. В. Механізми розвитку системи екологічної безпеки на регіональному рівні : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. : 25.00.02 / В. В. Федорчак ; кер. Т. М. Безверхнюк ; Одес. регіон. ін-т держ. упр. Нац. акад. держ. упр. при Президентові України. – О., 2013. – 20 с.
Педагогічні науки
13.00.01 Загальна педагогіка та історія педагогіки
Бондарчук Т. В. Розвиток білінгвальної освіти в Австрії (1945–2010 рр.) : автореф. дис. ... канд. пед. наук : 13.00.01 / Т. В. Бондарчук ; наук. кер. С. Б. Цюра; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – Хмельницький, 2012. – 20 с.
Психологічні науки
19.00.06 Юридична психологія
Галустян О. А. Юридико-психологічна характеристика нейтралізації слідчим негативного психологічного впливу з боку допитуваних : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 19.00.06 / О. А. Галустян ; наук. кер. В. С. Медведєв ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Семенко О. В. Психологічні особливості процесу доказування у кримінальному судовому провадженні в першій інстанції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 19.00.06 / О. В. Семенко ; наук. кер. О. К. Черновський ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Цимбал Ю. Ю. Психологічні особливості кримінального провадження у формі приватного обвинувачення : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 19.00.06 / Ю. Ю. Цимбал ; наук. кер. В. Я. Марчак ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Шувальська Л. Р. Встановлення судом особливостей суб'єкта насильницького злочину проти життя та здоров'я: психологічно-правові засади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 19.00.06 / Л. Р. Шувальська ; наук. кер. В. Я. Марчак ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 19 с.
Шуляр В. О. Юридико-психологічна характеристика протиправних діянь, скоєних у стані сильного душевного хвилювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 19.00.06 / В. О. Шуляр ; наук. кер. В. В. Кощинець ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 16 с.

Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідна робота
Звіт про стан наукових досліджень у 2012 р. / НДІ вивч. пробл. злочинності ім. акад. В. В. Сташиса, НАПрН України. – Х., 2013. – 131 с
Х.е(4УКР)л2 / Н 34										ДБВ, хр, н/аб
Збірники наукових праць
Держава і право. Юридичні і політичні науки : зб. наук. пр. / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К., 2013. – Вип. 60. – 600 с.
Х0 я54 / Д 36											 ч.з. № 1, н/аб
Державне будівництво та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Право, 2013. – Вип. 25. – 247 с.
Х620 / Д 36 											хр, н/аб
Вісник Академії митної служби України. Серія "Економіка". 2012 р. : наук. зб. – Д., 2013. – № 1. – 143 с.
Я54 / А 38											 н/аб
Вісник Академії митної служби України. Серія "Право" : наук. зб. – Д., 2013. – № 1. – 143 с.
Я54 / А 38											 н/аб
Державне управління та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / Нац. акад. держ. управ. при Президентові України, Дніпропетр. регіон. ін-т держ. упр. – Д. : ДРІДУ НАДУ, 2013.
Вип. 1. – 323 с.				Вип. 2. – 386 с.
Х621 я54 / Д 36											 н/аб
Питання боротьби зі злочинністю : зб. наук. пр. / НАПрН України, НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Ін-т вивч. пробл. злочинності НАПрН України. – Х. : Право, 2012. – Вип. 24. – 280 с.
Х628.32 я54 / П 35										              н/аб, з/п, хр, філ № 1
Матеріали науково-практичних конференцій, наукових семінарів, "круглих столів"
Верховенство права як основа сучасного конституціоналізму : VI Тодиківські читання : зб. тез наук. доп. і повідомл. Міжнар. наук. конф. молодих учених, аспірантів і студ. (27–28 верес. 2013 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Права людини, 2013. – 248 с.
Х620 / В 36 										ч.з. № 1, хр, н/аб, філ № 1, 2
Вісник кримінологічної асоціації України. Забезпечення правопорядку під час проведення фінальної частини чемпіонату Європи з футболу 2012 р. : матеріали наук.-практ. конф., 18 листоп. 2011 р., м. Харків / ХНУВС, Кримінолог. асоц. України. – Х. : ХНУВС, 2011. – 246 с.
Х628.3 / В 53 											хр
Глобалізація: право і суспільство : тези доп. учас. міжнар. наук.-практ. конф. інозем. мовами студ. та молод. науковців, Харків, 24 верес. 2013 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Каф. інозем. мов № 2, Каф. міжнар. права. – Х. : Бурун Книга, 2013. – 344 с.
Х.е(4УКР)л0 / Г 54 										хр, ч.з. № 1
Держава і право: проблеми становлення і стратегія розвитку : зб. матеріалів IV міжнар. наук.-практ. конф., присвяч. 20-й річниці незалежності України та 20-й річниці заснування ін-ту президентства в Україні (м. Суми, 21–22 трав. 2011 р.) / МВС України, ХНУВС, Сум. філ. – Суми : Унів. кн., 2011. – 727 с.
Х.е(0)л0 / Д 36 											хр
Державна політика у сфері захисту прав потерпілих від кримінальних правопорушень в Україні : матеріали "круглого столу" в рамках VII Всеукр. фест. науки, 25 квіт. 2013 р. : 20 років НАПрН України / НАПрН України, НДІ вивч. пробл.злочинності, Всеукр. громад. орг. "Асоц. кримін. права". – Х. : Право, 2013. – 336 с.
Х629.317 / Д 36 										        хр, ч.з. № 1, філ № 1, 2
Конституційні основи правового забезпечення економіки України (проблеми конституційної економіки) : зб. наук. матеріалів "Круглого столу" (м. Донецьк, 2 лип. 2010 р.) / НАН України, НАПрН України, Донец. нац. ун-т. Екон.-прав. ф-т, Центр досліж. пробл. законодавства і конституц. юстиції. – Донецьк : Юго-Восток, 2011. – 121 с.
Х620 / К 65											 ч.з. № 1
Методологічні проблеми історико-правових досліджень : матеріали XXIII міжнар. іст.-прав. конф., 24–26 верес. 2010 р., м. Алушта. – К. ; Сімф. : [б. в.], 2011. – 620 с.
Х2(4УКР)/ М 54											Повнотекст. док.
Наукова спадщина професора В. С. Кульчицького (1919–2009) і сучасність : матеріали XXIV міжнар. істор.-прав. конф., 28 квіт. – 1 трав. 2011 р., м. Львів. – Л. : [б. в.], 2011. – 532 с.
Х2(4УКР) / Н 34											Повнотекст. док.
Особливості сучасного етапу розвитку економіки України: можливості та загрози : зб. тез доп. та наук. повідомл. учасників студент. "круглого столу" каф. екон. теорії, Харків 28 листоп. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 107 с.
У9(4УКР) / О–75 											хр, н/аб, ч.з. № 2
Поняття, терміни і категорії історико-правової науки : матеріали XXI міжнар. істор.-прав. конф., 23-26 квіт. 2009 р., м. Миколаїв. – Миколаїв, 2010. – 356 с.
Х2(4УКР) / П 56											Повнотекст. док.
Правові проблеми сучасності : матеріали наук.-практ. конф., Запоріжжя, 26 лют. 2013 р. / Глобал. орг. союзн. лідерства, Акад. безпеки відкритого сусп-ва, Акад. наук вищ. освіти України. – К. : Вид. Ліпкан О.С. , 2013. – 76 с. – (Імперативи розвитку юридичної та безпекової науки).
Х.е(0)л0 / П 68 											хр
Правове забезпечення оперативно-службової діяльності: актуальні проблеми та шляхи їх вирішення. Вип. 4. Матеріали постійного діючого наук.-практ. семінару, 24 трав. 2013 р. / СБ України, НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Ін-т підгот. юрид. кадрів для СБ України. – Х. : Оберіг, 2013. – 272 с.
Х621.162 / П 68 											ч.з. № 1
Правова політика України: концептуальні засади та механізми формування : зб. матеріалів наук.-практ. конф. (5 груд. 2012 р., м. Київ) / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 160 с.
Х.е(4УКР)л0 / П 68 										хр
Приватний сектор безпеки: сучасний досвід та проблеми правового регулювання : зб. тез доп. I Міжнар. наук.-практ. конф. (м. Харків, 19 квіт. 2013 р.) / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Каф. адм. права, Харк. осередок Ліги студ. асоц. правників України. – Х. : МАДРИД, 2013. – 454 с.
Х621.162 / П 75											ч.з. № 1
Правові та інституційні механізми протидії корупційним правопорушенням : матеріали наук.-практ. семінару, 20 квіт. 2012 р. / НДІ вивч. пробл. злочинності ім. акад. В. В. Сташиса, Харк. осередок ВГО "Асоц. кримін. права України". – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 112 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 16).
Х628.38 / П 68											 хр, н/аб, філ №1
Соціально-економічні трансформації сучасного світу : матеріали наук.-практ. конф. виклад., аспір. і студ. НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", 15 трав. 2013 р. НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 195 с.
У9(4УКР) / С 69											хр, н/аб, ч.з. № 2
Студентські цивілістичні записки / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Наук. гурток з цив. права. – Х., 2012. – 148 с.
Х623.0 / С 88 											хр
Судова влада в Україні і світі: історія, сучасність, перспективи розвитку : матеріали XXV міжнар. іст.-прав. конф., 16–18 верес. 2011 р., м.  Саки. – К. ; Сімф., 2011. – Ч. 1. – 448 с.
Х629.01 / С 89											Повнотекст. док.
Сучасний політичний процес: стан та перспективи розвитку : матеріали міжнар. наук.-практ. конф. (XXVI Харк. політол. читання) / Харк. асоц. політологів, НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування НАПрН України. – Х., 2013. – 160 с.
Ф01 я4 / С 91 										ч.з. № 2, хр, н/аб, філ №1
Сучасні проблеми цивілістики : матеріали "круглого столу", присвяч. пам'яті проф. Чингізхана Нуфатовича Азімова, 21 груд. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НДІ правознавства. – Х. : ФОП Лібуркіна Л. М., 2013. – 184 с.
Х623.0 / С 91 											хр, ч.з. № 1
Теорія та практика сучасної юриспруденції : матеріали І Всеукр. наук. конф. (15 берез. – 15 квіт. 2013 р.) / Асоц. випускників НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Точка, 2013. – 214 с.
Х.е(0)л0 / Т 33 											хр.
Украинское общество и наркотики: развитие нового стратегического подхода : междунар. конф. высокого уровня, Киев, 21–23.05.2012 / ред. В. А. Тимошенко [та ін.]. – Киев : Логос, 2012. – 284 с.
Р11(4УКР) / У 45 											хр
Філософія і право : тези доп. VIII Всеукр. студент. наук. конф. (18 груд. 2012 р.) / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Каф. філософії. – Х., 2013. – 141 с.
Ю666.7 / Ф 54											 хр
Юридична освіта
Правила прийому до Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого" у 2013 році / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 58 с.
Х.р(4УКР)32 / П 68 										хр, н/аб
Тацій В. Я. Доповідь ректора університету Василя Яковича Тація на загальних зборах професорсько-викладацького складу 30 серпня 2013 року / В. Я. Тацій ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 119 с.
Х.р(4УКР)32 / Т 24										 н/аб, хр
Теорія держави і права
Алекси Р. Понятие и действительность права (ответ юридическому позитивизму) : пер. с нем. / Роберт Алекси. – М. ; Берлин : Инфотропик ; Медиа, 2011. – 173 с. – (Германская юридическая литературара: современный подход ; кн. 1).
Х062.002 / А 48 											хр
Гончаров В. В. Динамічне тлумачення юридичних норм / В. В. Гончаров ; НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування . – Л. : Сполом, 2013. – 252 с. – (Праці Львівської лабораторії прав людини і громадянина. Серія 1, Дослідження та реферати ; вип. 27).
Х062.05 / Г 65 											хр
Наливайко Л. Р. Політична функція Української держави: теоретико-правові та конституціно-правові засади : монографія / Л. Р. Наливайко, М. В. Беляєва. – К. : Хай-Тек Прес, 2013. – 320 с.
Х061.01 / Н 23 											хр
Національні тенденції та міжнародний досвід сучасного праворозуміння : монографія / НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; за заг. ред. Н. М. Оніщенко. – К. : Юрид. думка, 2013. – 478 с.
Х062.003 / Н 35											 хр, н/аб, філ. № 1
Теорія держави і права : навч. посіб. / Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ, Ун-т сучас. знань ; кер. авт. кол. Ю. А. Ведєрников. – Д. : Ліра ЛТД, 2012. – 384 с.
Х0 я7 / Т 33 											хр
Теория государства и права : гос. экзамен / Н. Н. Крестовская [и др.]. – Х. : Одиссей, 2012. – 256 с.
Х0я73 / Т 338 											ч.з. № 1
Теория государства и права : учебник / М. Б. Смоленский [и др.]. – Изд-е 2-е, стер. – Ростов н/Дону : Феникс, 2012. – 478 с. – (Высшее образование).
Х0 я73 / Т 33 											хр
Хома Н. М. Моделі соціальної держави: світовий та український досвід : монографія / Н. М. Хома ; Нац. акад. наук України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К. : Юрид. думка, 2012. – 591 с.
Х061.03 / Х 76 											хр, н/аб, філ № 1
Шевченко A. Є. Унітарна форма територіального устрою України та окремих країн Європи (порівняльно-правовий аналіз) : монографія / A. Є. Шевченко, В. В. Міщук. – К. : Леся, 2013. – 248 с.
Х061.03 + Х620.42 / Ш 37 										хр
Юридична відповідальність: проблеми виключення та звільнення / Н. М. Оніщенко [та ін.] . – Донецьк : Кальміус, 2013. – 424 с.
Х062.08 / Ю 70 											хр
Історія держави і права
Гражданский кодекс Восточной Галиции 1797 г. = Codex Civilis pro Galicia Orientali anni MDCCXCVII. – М. ; О. : Статут, 2013. – 536 с.
Х623 –1 / Г 75 											хр
Підопригора О. А. Римське право : підручник / О. А. Підопригора, Є. О. Харитонов. – 3-тє вид. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 528 с.
Х2(0)323 я73 / П 32 										ч.з. № 1, 2
Поліцейське право в Університеті Святого Володимира : у 2 кн. / за ред. І. С. Гриценка. – К. : Либідь, 2010. – (Пам'ятки правничої думки Київського університету).
Кн. 1. – 2010. – 440 с. 			Кн. 2. – 2010. – 440 с. 
Х621.163.1 / П 49											 хр
Римське право в Університеті Святого Володимира : у 2 кн. / за ред. І. С. Гриценка. – К. : Либідь, 2010. – (Пам'ятки правничої думки Київського університету).
Кн. 1. – 2010. – 528 с. 			Кн. 2. – 2010. – 432 с.
Х2(0)323-62 / Р 51											хр
Конституційне право
Аніщук Н. В. Основи гендерного права України : підручник / Н. В. Аніщук ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О. : Фенікс, 2013. – 207 с.
Х620.322.1 / А 64 											хр
Антоненко С. А. Електронні фонди нормативно-правової інформації парламенту України (правові, організаційні та технологічні аспекти) : монографія / С. А. Антоненко ; НДІ інформатики і права НАПрН України. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 308 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 32).
Х620.611.2 / А 72 											хр
Задихайло Д. Д. Кабінет Міністрів України як суб'єкт економічної системи: конституційно-правові засади : монографія / Д. Д. Задихайло ; НАПрН України, НДІ державного будівництва та місц. самоврядування. – Х. : Юрайт, 2013. – 192 с.
Х620.611 / З–15 								хр, ч. з. № 1, н/аб, філ № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Інформаційний пакет із сертифікатної освіти професійної програми "Медіа-право" / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2013. – 99 с.
Х620.323 / И 74 									         хр, ч.з. № 1, н/аб, ДБВ, студ/аб
Конституція України. – Х. : Право, 2013. – 64 с.
Х620.12(4УКР) / К 65										 ч.з. № 1
ЛГБТ – вектор Украины : сб. отчетов по мониторингу / ИПЦ "Наш мир". – К. : Центр "Наш мир", 2013. – 160 с.
Х620.32 / Л 32											 хр
Мельничук О. Ф. Право людини на освіту : монографія / Ольга Мельничук. – Вінниця : Меркьюрі-Поділля, 2013. – 440 с.
Х620.321 / М 48											 хр
Новикова А. Е. Актуальные проблемы конституционного права : учеб.-метод. пособ. / А. Е. Новикова, Д. В. Гавришов. – Белгород : ГиК, 2012. – 317 с.
Х620 (4РОС) / Н 73 										хр
Оніщук М. В. Український конституціоналізм: виміри модернізації : вибр. ст. / М. В. Оніщук ; Ін-т прав. політики. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 120 с.
Х620 / О–58											 хр, н/аб
Очерки идеологии постсоветского конституционализма : сб. науч. тр. / НУ "ЮАУ им. Ярослава Мудрого", Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. эк.". – Харьков : Право, 2013. – 240 с.
Х620 / О–95 											хр, н/аб
Фролов О. О. Конституційно-правове регулювання державної підтримки місцевого самоврядування: український і зарубіжний досвід / О. О. Фролов ; НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування . – Х. : Юрайт, 2013. – 88 с. – (Наукові доповіді ; вип. 10).
Х620.612 / Ф 91 											хр, н/аб
Адміністративне право
Адміністративна діяльність органів внутрішніх справ. Особлива частина : навч. посіб. / Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ ; за ред. С. М. Алфьорова. – Х. : Право, 2013. – 312 с.
Х621.163 я7 / А 31 										ч.з. № 1, філ № 1
Арістова І. В. Інформаційна безпека людини як споживача телекомунікаційних послуг : монографія / І. В. Арістова, Д. В. Сулацький ; НДІ інформатики і права. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 184 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 31).
Х621.162 / А 79											 хр
Віхляєв М. Ю. Репрезентативність та специфічність громадських об'єднань як суб'єктів адміністративного права України : монографія / М. Ю. Віхляєв. – Херсон : Гельветика, 2013. – 296 с.
Х621.012 / В 54											 хр, н/аб
Галімшина Г. В. Державний контроль на автомобільному транспорті в Україні: проблеми теорії та практики : монографія / Г. В. Галімшина, О. В. Саєнко ; Дон. ун-т економіки та права. – Донецьк : ДонУЕП, 2011. – 166 с.
Х621.145.3 / Г 15 											хр
Задихайло Д. Д. Функції уряду України в економічній сфері: модернізація конституційно-правового забезпечення / Д. Д. Задихайло ; НАПрН України, НДІ держ. буд-вата місц. самоврядування. – Х. : Юрайт, 2013. – 112 с. – (Наукові доповіді ; вип. 9).
Х621.14 / З–15 								хр, ч.з №1, н/аб, філ № 1, 2, Крим., Полт. ф-т
Історія торгівлі, податків та мита / Акад. мит. служби України, Дніпропетр. нац. ун-т ім. О. Гончара ; гол. ред. В. В. Ченцов. – Д. : Акад. митної служби України, 2013. – № 1. – 152 с.
Х621.165.203.1 / И 90 										хр
Коломоєць Т. О. Адміністративні процедури у виконавчому провадженні за законодавством України: теоретико-правовий та праксеологічний аспекти : монографія / Т. О. Коломоєць, Р. С. Калінін. – Херсон : Гельветика, 2013. – 200 с.
Х621.074 / К 61 											хр
Крутов В. В Недержавна система безпеки (проблеми становлення і розвитку) / В. В. Крутов, B. Г. Пилипчук ; Укр. союз промисловців і підприємців, НДІ інформатики і права, Секція держ.-прав. пробл. нац. безпеки НАПрН України. – Ужгород : ІВА, 2013. – 180 с.
Х621.162 / К 84 											хр
Курс адміністративного права України : підручник / Нац. акад. внутр. справ ; спец. ред.: В. К. Колпаков [та ін.] . – 2-ге вид., перероб. і доп. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 872 с.
Х621 я73 / К 93											ч.з. № 1
Лихачов С. В. Правові та організаційні засади діяльності органів внутрішніх справ та органів місцевого самоврядування щодо забезпечення громадської безпеки в Україні: теорія і практика / С. В. Лихачов ; Донец. ун-т екон. і права. – Донецьк : ДонУЕП, 2012. – 309 с.
Х621.162 / Л 65 											хр
Судова практика Вищого адміністративного Суду України, 2012 / Вищ. адм. суд України ; за заг. ред. І. Х. Темкіжева. – К. : Юрінком Інтер, 2012. – 253 с.
Х621.074 / С 89 											н/аб
Шевчук О. М. Митний контроль лікарських наркотичних засобів : монографія / О. М. Шевчук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 232 с.
Х621.165.203.1 / Ш 37										хр, н/аб
Інформаційне право
Баранов А. А. Интернет: объект правоотношений и предмет регулирования : монография / А. А. Баранов ; НИИ информатики и права НАПрН Украины. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 144 с. – (Академічні правові дослідження ; вып. 30).
Х621.153 / Б 24 											хр
Настюк В. Я. Адміністративно-правовий захист інформації: проблеми та шляхи вирішення : монографія / В. Я. Настюк, В. В. Бєлєвцева ; НДІ інформатики і права НАПрН України. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – (Академічні правові дослідження ; вип. 28).
Х621.153 / Н 32 											хр
Фінансове право
Джерела та механізми фінансування місцевого економічного розвитку / Центр громад. експертизи, Проект "Місц. екон. розвиток міст України". – К. : Центр громад. експертизи, 2013. – 173 с.
Х622.112 / Д 40 										хр, ч.з. № 1, н/аб, філ №1, 2
Збірник наукових праць Науково-дослідного інституту фінансового права : за 2012 р. / Держ. податк. служба України, Нац. ун-т держ. податк. служби України, НАПрН України, НДІ фін. права. – К. : Алерта, 2012. – 334 с.
Х622 / З–41 											ч.з. № 1
Кучерявенко М. П. Податкове право : підручник / М. П. Кучерявенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 536 с.
Х622.2 я7 / К 95 											ч.з. № 1, 2
Фіскальні важелі регулювання економіки : монографія / Держ. податк. служба України, Нац. ун-т держ. податк. служби України, НДІ фін. права ; за заг. ред. О. В. Солдатенко. – К. : Алерта, 2012. – 278 с.
Х622.0 / Ф 63											 хр
Чвалюк А. М. Правові основи формування державного бюджету України : [монографія] / А. М. Чвалюк ; Донец. ун-т економіки та права. – К. : КНТ, 2011. – 219 с.
Х622.1 / Ч–33 											хр
Право соціального забезпечення
Москаленко О. В. Основні засади загальнообов'язкового державного соціального страхування в умовах ринкової економіки : монографія / О. В. Москаленко. – Х. : Юрайт, 2013. – 400 с.
Х627.6 / М 82 											хр
Зобов’язальне право
Вавженчук С. Я. Договірне право : навч. посіб. / С. Я. Вавженчук ; Київ. нац. екон. ун-т ім. Вадима Гетьмана. – К. : КНЕУ, 2011. – 584 с.
Х623.204 я7 / В 12 										хр
Відшкодування моральної шкоди : комент., законодавство, суд. практика / НАПрН України, Ін-т приват. права і підприємництва ; за ред. М. К. Галянтича. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 288 с.
Х623.213.1 / В 42 											хр, ч.з. № 1
Грейдін О. І. Договір довірчого управління цінними паперами в Україні : монографія / О. І. Грейдін. – Сімф. : ДІАЙПІ, 2013. – 274 с.
Х623.022 / Г 79											 хр, н/аб, філ № 1, 2
Пацурія Н. Б. Страхові правовідносини у сфері господарювання: проблеми теорії і практики : монографія / Н. Б. Пацурія. – Ніжин : Аспект-Поліграф, 2013. – 504 с.
Х623.212.1 / П 21											 хр
Пучковська І. Й. Неустойка, порука, гарантія, завдаток, застава та притримання як способи захисту прав кредитора в договірному зобов’язанні : навч. посіб. / І. Й. Пучковська. – Х. : ФІНН, 2013. – 144 с.
Х623.208я73 / П 90 										хр, ч.з. № 1, н/аб
Господарське право
Ризики в господарській діяльності : законодавство, суд. практика / упоряд.: В. С. Ковальський, О. С. Захарова, І. С. Примак. – К. : Юрінком Інтер, 2011. – 368 с. – (Законодавство).
Х623.90 –32 / Р 49 										хр
Сімейне право
Мархгейм М. В. Институт отцовства в России: проблемы конституционно-правовой теории и практики : монография / М. В. Мархгейм, П. А. Деревянко. – Ростов н/Д. : Ростиздат, 2012. – 150 с.
Х624.41 / М 29											 хр
Земельне право
Возняк Р. П. Земельно-правовий процес : підруч. для вузів / Р. П. Возняк, М. Г. Ступень, Г. Д. Гуцуляк. – Л. : Новий Світ-2000, 2011. – 327 с.
Х625(4УКР)я73 / В 64 										хр
Костина О. В. Сделки с земельными участками сельскохозяйственного назначения и земельными долями : монография / О. В. Костина ; Рос. акад. юрид. наук. – М. : Юрист, 2011. – 183 с. – (Библиотека журнала "Гражданское право").
Х625.1 / К 72 											хр
Аграрне (сільськогосподарське)право
Актуальні проблеми правового забезпечення продовольчої безпеки України : монографія / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. М. В. Шульги. – Х. : ФОП Шевченко С. О., 2013. – 326 с.
Х626.0 / А 43 											хр, н/аб
Вовк Ю. О. Вибрані праці / Ю. О. Вовк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Каф. зем. та аграр. права, Каф. екол. права. – Х. : Юрайт, 2013. – 704 с.
Х626 / В 61 											хр, н/аб, Фил №1
Чабаненко М. М. Методи правового регулювання аграрних відносин : монографія / М. М. Чабаненко. – Д. : Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ, 2013. – 172 с.
Х626 / Ч–12											 хр
Трудове право
Система источников трудового права Беларуси (история, теория и практика) : монография / К. Л. Томашевский. – Минск : Алмафея : Междунар. ун-т МИТСО, 2013. – 430 с.
Х627 (4БЕА) / С 40										 хр
Право соціального забезпечення
Пенсійні правовідносини в Україні : монографія : до 95-річчя створення НАН України / Н. М. Хуторян [та ін.] ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К. : Юрид. думка, 2013. – 276 с.
Х627.6 / П 25 											хр, філ №1
Ширант А. А. Принципи пенсійного забезпечення : монографія / А. А. Ширант ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К. : ДІА, 2012. – 192 с.
Х627.6 / Ш 64 											хр
Кримінологія
Закон України про засади запобігання і протидії корупції : станом на 1 верес. 2013 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 40 с
Х628.38 –32 / З–19 										ч.з. № 1, 2
Мірошниченко С. С. Судова влада в Україні: проблеми протидії злочинним посяганням на правосуддя : монографія / С. С. Мірошниченко ; Нац. акад. прокуратури України. – К. : Десна, 2013. – 664 с.
Х628.322 / М 64 											хр
Мошак Г. Г. Розвиток кримінологічної думки у ФРН і в Україні : (за матеріалами досліджень науковців Ін-ту вивчення проблем злочинності НАПрН України) : монографія / Г. Г. Мошак. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 72 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 19).
Х628.3 / М 87 											хр, н/аб, філ № 1, 2
Оболенцев В. Ф. Латентна злочинність: проблеми теорії та практики попередження / В. Ф. Оболенцев. – вид. 2-ге, перероб. та доп. – Х. : Вид. ФОП Віленський Л. М., 2012. – 119 с.
Х628.35 / О 21											 хр
Проблеми адаптації законодавства України у сфері протидії злочинності до законодавства Європейського Союзу : монографія / О. Ю. Шостко ; НДІ вивч. пробл. злочинності НАПрН України. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 253 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 20).
Х628.3 / П 78 											хр, н/аб, філ №1
Кримінально-виконавче право
Кримінально-виконавчий кодекс України : станом на 17 січ. 2012 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Одіссей, 2012. – 88 с. – (Закони України).
Х628.4 –324 / К 82 										ч.з. №2
Теоретичні та прикладні проблеми соціальної адаптації осіб, звільнених з місць обмеження або позбавлення волі : монографія / В. І. Борисов [та ін.] ; НДІ вивч. пробл. злочинності ім. акад. В. В. Сташиса НАПрН України. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 152 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 17).
Х628.418 / Т 33 											хр, н/аб
Система судових органів
Гультай М. М. Конституційна скарга у механізмі доступу до конституційного правосуддя : монографія / М. М. Гультай ; НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Право, 2013. – 424 с.
Х629.015.2 / Г 94 											хр, н/аб
Закон України про судоустрій і статус суддів : станом на 6 верес. 2013 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 192 с.
Х629.0(4УКР)–32 / З 19 										ч.з. №1, ч.з. №2
Програма навчальної дисципліни "Організація роботи суду" : галузь знань 0304 "право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 10 с.
Х629.01 р / П 78											 Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 16 с.
Х629.01 р / П 78											Повнотекст. док.
Система органів прокуратури
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу ден. форми навч. Ін-ту підгот. кадрів для органів юстиції / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, І. В. Назаров, О. М. Овчаренко. – Х., 2013. – 20 с.
Х629.01 р / З–13									 хр, навч від., ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб
Закон України про прокуратуру : станом на 6 верес. 2013 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 48 с.
Х629.1(4УКР)–32 / З–19 										ч.з. № 1, 2
Програма навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу ден. форми навч. Ін-ту підгот. кадрів для органів юстиції / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, Л. М. Москвич, І. В. Назаров. – Х., 2013. – 16 с.
Х629.01 р / П 78									 хр, навч від., ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб
Цивільний процес
Алгоритм ведення випадків при порушенні прав ЛЖВ на доступ до медичних послуг : метод. посіб. для правозахисників та активістів громад. орг. / ВБО "Всеукр. мережа людей, які живуть з ВІЛ/СНІД". – К., 2013. – 140 с.
Х629.215.2 / А 45 									хр, н/аб, філ № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Логінов О. А. Цивільний процес України : навч. посіб. / О. А. Логінов, О. О. Штефан. – К. : Юрінком Інтер, 2012. – 368 с.
Х629.2 я73 / Л 69 											ч.з. № 1, 2
Кримінальний процес
Індивідуальна робота з кримінального процесу : метод. поради та завдання : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Капліна [та ін.] . – Х., 2013. – 15 с.
Х629.3 р / И 60											Повнотекст. док.
Криміналістика
Демидова Є. Є. Тактика допиту обізнаних осіб : монографія / за ред. В. Ю. Шепітька ; НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – К. : Апостіль, 2013. – 232 с.
Х629.425 / Д 30 											хр, н/аб
Калюга К. В. Мистецтво здобувати і використовувати початкову інформацію про особу злочинця: від моделювання зовнішнього вигляду та психологічних властивостей до висування і розробки криміналістичних версій щодо кола осіб, причетних до злочину : монографія / К. В. Калюга, В. Г. Лукашевич. – Запоріжжя : Дніпров. металург, 2012. – 352 с.
Х629.411 / К 17 											хр
Оперативно-розшукова діяльність : підручник / П. Я. Мінка [та ін.] ; Дніпропетр. гуманіт. ун-т, Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – Д. : Інновація, 2011. – 240 с.
Х629.429 я7 / О–60										 ч.з. №1
Філософія держави і права
Гаврилюк Р. А. Методологическая традиция доктрины естественного права : моногр. / Руслана Гаврилюк ; Черновиц. нац. ун-т им. Юрия Федьковича. – Черновцы : ЧНУ, 2012. – 788 с.
Ю666.7 / Г 12											 хр
Екософія права : антолог. зб. наук. пр. / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Крим. юрид. ін-т. – Сімф. : АРІАЛ, 2013. – Кн. 1. – 316 с.
Ю666.7 / Е 45 									        хр, н/аб, Крим. ф-т, філ № 1, 2
Держава і право зарубіжних країн
Алауханов Е. О. Безопасность человека и гражданина: право и необходимость : практ. пособие / Е. О. Алауханов, К. Р. Абдрасулова, А. И. Бойко. – Алматы : NURPRESS, 2012. – 234 с.
Х883 (5КАЗ) / А 45										 хр
Лихова С. Я. Кримінальна відповідальність за порушення безпеки людини за законодавством держав-учасниць Європейського Союзу : монографія / С. Я. Лихова ; НДІ вивч. пробл. злочинності. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 96 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 18).
Х881 / Л 65											 хр, н/аб
Шостко О. Ю. Теорії причин злочинності неповнолітніх у сучасній американські кримінології : наук.-прак. посіб. / О. Ю. Шостко ; НДІ вивчення проблем злочинності НАПрН України. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право, 2013. – 48 с. – (Академічні правові дослідження ; вип. 21).
Х883 (7СОЕ) / Ш 79										хр, н/аб, філ № 1
Przepisow Z. Prawo Karne / Z. Przepisow. – Warszawa : LEX a Wolters Kluwer business, 2013. – 1040 с.
Х881 (4ПОЛ) / P95 										ч.з. № 3
Міжнародне право
Україна – Європейський Союз: зібр. міжнар. договорів та ін. док. (1991–2009) / за ред. С. О. Камишева. – К. : Юстініан, 2010. – 608 с.
Х915.232.5 / У 45											 хр

Соціологія
Тести з навчальної дисципліни "Соціологія" / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2011. – 74 с.
С5 р / Т 36 											ч.з. № 2
Історія
История Украины : [учеб. пособ.] / Н. Н. Савченко [и др.] ; Нац. фармацевт. ун-т. – Х. : Тимченко, 2010. – 271 с.
Т3(4УКР) я73 / И 90										 хр
Криштапович Л. Е. Беларусь как русская святыня / Л. Е. Криштапович. – Белгород : БелГу, 2012. – 143 с.
Т3 (4БЕА) / К 82											 хр
Малиновский И. А. Древнейшая русская аристократия / И. А. Малиновский. – Острог : Изд-во Нац. ун-та "Острож. акад.", 2012. – 31 с. – (Антология правовой мысли).
Т3(4УКР)41 / М 19 										хр
Економіка
Бюджетна підтримка та податкове стимулювання національної економіки України : монографія / Держ. податк. служба України, Нац. ун-т держ. податк. служби України ; за заг. ред. Л. Л. Тарангул. – Ірпінь : Фенікс, 2012. – 532 с.
У9(4УКР)21 / Б 98											хр
Інноваційна інфраструктура в констексті національної інноваційної системи (економіко-правові проблеми) : монографія / НАПрН України, НДІ інтелект. Власності ; за наук. ред. О. Б. Бутнік-Сіверського. – К. : Лазурит–Поліграф, 2011. – 414 с.
У9(4УКР)–55 / И 66										 хр
Трофимова В. В. Самодостатня Україна: закономірності розвитку в епоху глобальної інтеграції : монографія / В. В. Трофимова ; Крим. ін-т бізнесу ун-ту економіки та упр. – Сімф. : Таврида, 2012. – 208 с.
У9 (4УКР) / Т 76											 хр
Політика
Балагура О. В. Исторические особенности и современные проблемы этнокультурных и этнополитических процессов в Крыму / О. В. Балагура, Д. А. Прохоров, В. Г. Тур. – Симферополь : АнтиквА, 2012. – 156 с.
Ф5(4УКР–6КРМ) / Б 20										 хр, н/аб
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Міжнародна інформація" : метод. поради та завдання (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2013. – 27 с.
Ф4(0) / И 60											 Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Міжнародна інформація" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2013. – 53 с.
Ф4(0) / Н 15											Повнотекст. док.
Ойкумена : альм. сравнит. исслед. полит. ин-тов, соц.-экон. систем и цивилизаций / рук. проекта В. П. Семиноженко ; науч. ред. и сост. А. А. Фисун. – Х., 2011. – Вып. 8. – 256 с.
Ф01 я5 / О–48 											хр, н/аб
Стратегічні пріоритети : наук.-аналіт. щокв. зб. / Нац. ін-т стратег. дослідж. ; голов. ред. А. В. Єрмолаєв. – К. : НІСД, 2013. – № 2. – 208 с.
Ф2(4УКР) я5 / С 83										хр
Безпека життєдіяльності
Безпека життєдіяльності людини в регіонах України : прогр. 4-ої студент. наук. конф., 18–19 квіт. 2013 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Каф. Основ безпеки життєдіяльності. – Х., 2013. – 59 с.
Ц69 / Б 40											 хр, н/аб
Культура
Скрипчук Г. В. Культура України в 1991–2001 рр.: пошуки нових форм державного регулювання : монографія / Г. В. Скрипчук ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – Х. : Майдан, 2013. – 264 с.
Ч11 (4УКР) / С 45											 хр
Статут Вялікага княства Літоускага у гісторії культуры Беларусі : матерыялы IX Міжнародных кнігазнаучіх чітанняу, Минск, 18-19 красавіка 2013 г. – Мн., 2013. – 261 с.
Ч73 (4БЕЛ) / С 78 											хр
Інформатика
Информационные технологии и безопасность: оценка состояния : материалы междунар. науч. конф. ИТБ–2013 / НАН Украины, Ин-т проблем регистрации информ. НАН Украины, НАПрН Украины, НИИ информатики и права. – К. : ИПРИ НАН Украины, 2013. – Вып. 13 – 208 с.
Ч23 / И 74											 хр
Філософські та суспільно-правові проблеми становлення і розвитку інформаційного сусіпльства : матеріали круглого столу, 20 берез. 2013 р., м. Київ / НДІ інформатики і права, Ін-т політології і права Нац. пед. ун-ту ім. М. П. Драгоманова. – Ужгород : ІВА, 2013. – 194 с.
Ч23  / Ф 11 											хр
Освіта. Педагогіка
Європейські педагогічні студії. Педагогічні науки. Філософські науки. Освітня політика. Менеджмент освіти : часопис / Асоц. ректорів пед. ун-тів Європи. – К. : НПУ ім. Драгоманова, 2012. – Вип. 1/2. – 256 с.
Ч34 / Е 24 											хр
Жорнова О. І. Науково-педагогічне пізнання вищої освіти України: стан і тенденції : монографія / О. Жорнова, О. Жорнова ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К. : Київ. ун-т, 2013. – 207 с.
Ч48(4УКР) / Ж 81											 хр
Книгознавство
Експертиза цінності документних пам`яток : Програма та навч.-метод. матеріали до курсу для студ. з напряму "Книгознавство, бібліотекознавство і бібліографія" / ХДАК, ХДНБ ім. В. Г. Короленка ; авт.-уклад. I. Я. Лосієвський. – Х. : Сага, 2013. – 312 с.
Ч611 / Е 45											 хр
Мовознавство
Завдання студентам-юристам для самостійного опрацювання розмовних тем : [англ. мова] / за заг. ред. В. П. Сімонок. – Х. : Право, 2010. – 60 с.
Ш143.21р / З 13 											ч.з. № 2
Коваленко Ю. Сравнение украинского и русского языков и некоторые выводы / Ю. Коваленко. – К. : Пошук, 2013. – 48 с. – (Душа–доля–прогресс).
Ш141.4 / К 56											 хр, філ №1
Михайлова О. В. Просте речення в давньоанглійській мові: когнітівно-комунікативний вимір : монографія / О. В. Михайлова. – Х. : ХНУ ім. В. Н. Каразіна, 2013. – 152 с.
Ш143.21 / М 69 											хр, н/аб
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Українська мова за правознавчим спрямування" : (відповідно до вимог ECTS) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; В. В. Комаров [та ін.]. – Х., 2011. – 28 с.
Ш141.4р / Н 16											ч.з. № 2
Погорєлова Т. Ф. Фахова англійська мова для правників : навч. посіб. / Т. Ф. Погорєлова ; Нац. акад. прокуратури України. – К. : Нац. акад. прокуратури України, 2013. – 196 с.
Ш143.21 я7 / П 43											 хр
Літературознавство
Брюховецький В. Віктор Петров: верхи долі – верхи і долі / В. Брюховецький. – К. : Темпора, 2013. – 168 с.
Ш5(4УКР) / Б 89 										хр
Петров В. Розвідки / Віктор Петров ; упоряд., передм. та приміт. В. Брюховецький. – К. : Темпора, 2013.
Т. 1. – 2013. – 592 с.		Т. 2. – 2013. – 576 с.		Т. 3. – 2013. – 536 с.
Ш5(4УКР) / П 30											 хр
Сліпушко О. М. Духовна держава Тараса Шевченко : монографія / Оксана Сліпушко. – К. : Київ. ун-т, 2013. – 127 с.
Ш5(4УКР)4 / С 47 										хр
Художня література (твори)
Антонов С. В. Пятиборец : роман / С. В. Антонов, А. Денисов. – М. : ЭКСМО, 2013. – 448 с. – (Новые герои).
Ш6 (4РОС) / А 72 											н/аб
Ароматов Р. В. Принцип невмешательства : роман / Руслан Ароматов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 376 с. – (Фантастический боевик).
Ш6(4РОС) / А 84 											н/аб
Бабич Н. А. Копенгаген – Владивосток–3 / Н. А. Бабич, Н. Г. Мамонтова. – Х. : Майдан, 2013. – 322 с.
Ш6 (4РОС) / Б 12 											хр
Белянин А. О. Сотник и басурманский царь : роман / Андрей Белянин. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 282 с.
Ш6(4Рос) / Б 44 											н/аб
Боброва Н. А. Мысли на острие: яркие высказывания о политиках и политике / Наталья Боброва. – Самара : Книга, 2011. – 342, [2] с.
Ш6 (4РОС) / Б 72 											хр
Борисов О. Н. Хейдер. Перечеркнутый герб Ланграссена : роман / Олег Борисов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2011. – 473 с. – (Магия фэнтези).
Ш6(4Рос) / Б 82 											н/аб
Васильев A. C. Поэтический дневник : Стихи, песни, афоризмы / A. C. Васильев. – О. : Астропринт, 2012. – 184 с.
Ш6(4УКР) / В 19											 хр
Ватутин Д. А. Красное зеркало. Легенда вулкана : роман / Денис Ватутин. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 408 с. – (Фантастический боевик).
Ш6(4Рос) / В 21 											н/аб
Ватутин Д. А. Красное зеркало. Легенда сумасшедшего / Денис Ватутин. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 376 с. – (Фантастический боевик).
Ш6(4Рос) / В 21											 н/аб
Вдовиченко, Г. К. Бора / Галина Вдовиченко. – Х. : Клуб сімейн. дозвілля, 2011. – 238 с
Ш6(4УКР) / В 25											 хр
Вильмонт Е. Н. Артистка, блин! / Екатерина Вильмонт. – М. : Астрель : АСТ : Полиграфиздат, 2010. – 318 с.
Ш6(4Рос) / В 46											 н/аб
Воробьев Н. До последнего человека / Николай Воробьев. – СПб. : Ленинград, 2013. – 432 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / В 75 											н/аб
Громов А. Н. Всем поровну / Александр Громов. – М. : ЭКСМО, 2010. – 512 с. – (Легенды).
Ш6(4Рос) / Г 87 											н/аб
Гутеев В. Пришлые / Виктор Гутеев. – СПб. : Ленинград, 2013. – 352 с. – (Современный фантастический боевик).
Ш6(4Рос) / Г 97											 н/аб
Земляной А. Драконы Сарда / Андрей Земляной. – СПб. : Ленинградское издательство, 2010. – 384 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / З–53 											н/аб
Зимарин В. И. Мои стихи – движенье мысли, волненье чувств : стихи / В. И. Зимарин. – Одесса : Печатный дом : Фаворит, 2012. – 120 с.
Ш6(4УКР) / З–62 											хр
Зимарин В. И. Мои стихи – поэзии ручей : стихи / В. И. Зимарин. – Одесса : Печатный дом : Фаворит, 2013. – 112 с.
Ш6 (4УКР) / З–62 											хр
Лава : Журнал поэзии / ред. номера Г. Титов. – Х. : Точка, 2011. – 176 с.
Ш6(4УКР) я5 / Л 13 										н/аб
Лава : Журнал поэзии / ред.: Е. Кривочуприн, Ю. Шкурко. – Х. : Точка, 2010. – 252 с.
Ш6(4УКР) я5 / Л 13										 н/аб
Матвеева А. Дракон вам в помощь! : роман / Алла Матвеева. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 377 с.
Ш6(4РОС) / М 33 											н/аб
Паршиков М. С. Против всех! Смерти вопреки : фантаст. роман / М. С. Паршиков ; худ. С. А. Григорьев. – М. : Альфа-Книга, 2012. – 378 с. – (Магия фэнтези).
Ш6 (4РОС) / П 18 											н/аб
Роздобудько І. Якби / Ірен Роздобудько. – Х. : Клуб сімейн. дозвілля, 2012. – 256 с.
Ш6 (4УКР) / Р 64 											хр
Рой О. Игра без правил / Олег Рой. – М. : ЭКСМО, 2012. – 320 с. – (Капризы судьбы. Романы О. Роя).
Ш6(4РОС) / Р 65 											н/аб
Степанов Н. В. Змееносец : роман / Николай Степанов. – М. : Альфа–Книга, 2010. – 380 с. – (Фантастический боевик).
Ш6(4Рос) / С 79											 н/аб
Степанов Н. В. Змеиный король : роман / Николай Степанов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2011. – 442 с. – (Фантастический боевик).
Ш6(4РОС) / С 79											 н/аб
Степанов Н. В. На стыке трех миров : роман / Николай Степанов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2011. – 409 с. – (Фантастический боевик).
Ш6(4РОС) / С 79 											н/аб
Тё И. Дело Господа Бога / Илья Тё. – СПб. : Ленинградское издательство, 2010. – 400 с.
Ш6(4Рос) / Т 11 											н/аб
Тестов А. Проверка на прочность / А. Тестов. – СПб. : Ленинград, 2012. – 336 с. – (Ленинград).
Ш6 (4РОС) / Т 36 											н/аб
Улицкая Л. Е. Люди нашего царя : роман / Людмила Улицкая. – М. : ЭКСМО, 2011. – 512 с. – (Большая литература).
Ш6(4Рос) / У 48 											н/аб
Улицкая Л. Искренне ваш Шурик : роман / Людмила Улицкая. – М. : ЭКСМО, 2010. – 576 с. – (Большая литература).
Ш6(4Рос) / У 48 											н/аб
Успенский М. Г. Чугунный всадник : Повести / М. Г. Успенский. – М. : ЭКСМО, 2010. – 512 с.
Ш6 (4РОС) / У 77											 н/аб
Флим А. Звездопад / Алекс Флим. – СПб. : Ленинград, 2012. – 384 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / Ф 72 											н/аб
Флим А. Я – лорд звездной империи / Алекс Флим. – СПб. : Ленинградское издательство, 2012. – 336 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / Ф 72 											н/аб
Харькин Б. Г. В пасти Джарлака : роман / Борис Харькин. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 374 с.
Ш6(4РОС) / Х 23											 н/аб
Шалюкова О. С. Академия теней : роман / О. С. Шалюкова ; худож. А. Сальников. – М. : Альфа-Книга, 2010. – 478 с. – (Магия фэнтези).
Ш6 (4РОС) / Ш 18 										н/аб
Шалюкова О. С. Заговор теней : роман / Олеся Шалюкова. – М. : АРМАДА : Альфа-Книга, 2012. – 473 с. – (Магия фэнтези).
Ш6(4Рос) / Ш 18 											н/аб
Мистецтвознавство
Кінорежисер світової слави : зб. ст. / упоряд. Л. Брюховецька. – К. : Логос : Ред. журн. "КіноТеатр", 2013. – 216 с.
Щ37 / К 41 											хр
Релігієзнавство
Андрусишин Б. І. Державно-церковні відносини: історія, сучасний стан та перспективи розвитку : навч. посіб. / Б. І. Андрусишин, B. Д. Бондаренко. – К. : НПУ ім. Драгоманова, 2011. – 387 с.
Э210.3 / А 66											 хр
Київська духовна академія. Труди Київської Духовної Академії. / Київ. духовна акад. – К. : Вид. відділ УПЦ, 2012.
№ 17– 360 с.			№ 18. – 358 с.
Я54 / К 38											 хр
Філософія
Данильян О. Г. Філософія : підручник / О. Г. Данильян, О. П. Дзьобань ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 432 с.
Ю2 я7 / Д 18 							хр, філ № 1, 2, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, Крим., Полт. фти
Логіка
Програма навчальної дисципліни "Юридична аргументація" : (галузь знань 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 3 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. М. Юркевич, В. Д. Титов. – Х., 2013. – 8 с.
Ю4 р / П 78 							хр, навч. від., ч.з. № 2, н/аб, філ №1, 2, Крим., Полт. ф-т
Психологія
Кон І. Світанкове місячне сяйво. Лики та маски одностатевого кохання / І. Кон. – Л. : Укр. технології, 2011. – 560 с.
Ю937 / К 64											хр
Довідкові видання
Етимологічний словник української мови : в 7 т. / АН УРСР, Ін-т мовознавства ім. О. О. Потебні ; гол. ред. О. С. Мельничук. – К. : Наук. думка, 1982–   .
Т. 1 : А–Г / уклад. Р. В. Болдирєв. – 1982. – 632 с.
Т. 2 : Д–Копці / уклад. Н. С. Родзевич. – 1985. – 572 с.
Т. 3 : Кора–М / уклад. Р. В. Болдирєв. – 1989. – 552 с. 
Т. 4 : Н–П / уклад.: В. Т. Коломієць, В. Г. Скляренко. – 2003. – 656 с.
Т. 5 : Р–Т / уклад. Р. В. Болдирєв. – 2006. – 656 с.
Т. 6 : У–Я / уклад. Г. П. Півторак. – 2012. – 568 с.
Ш141.4 я2 / Е 88											Повнотекст. док.
Європейський Союз: економіка, політика, право : енцикл. слов. / Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка. – К. : Київ. ун-т, 2011. – 368 с.
Х915.232.5 я2 / Е 24										ДБВ
Бібліографічні видання
Микола Янович Азаров : біобібліогр. покажч. / уклад.: М. М. Ілларіонова, О. М. Устіннікова, П. М. Сенько ; під кер. М. І. Сенченко. – К. : Парлам. вид-во, 2013. – 280 с.
Я1 / А 35 											ДБВ

Електронні ресурси
Документи на CD
Участь особового складу Інституту підготовки юридичних кадрів для СБУ України Нац. ун-ту "Юрид. акад. України ім. Ярослава Мудрого " у відзначенні 70-річчя визволення м. Харкова від німецько-фашистських загарбників : [відеофільм] / Ін-т підгот. юрид. кадрів для СБУ НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 1 эл. опт. диск.
Х.р(4УКР)32 / У 90 										н/аб
Повнотекстові документи
Актуальні проблеми правового забезпечення продовольчої безпеки України : монографія / О. М. Батигіна [та ін.] ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : ФОП Шевченко С. О., 2013. – 326 с.
Вісник Академії правових наук України : зб. наук. пр. / НАПрН України. – Х. : Право, 2012–2013. 
2012. – № 3. – 320 с.		2012. – № 4. – 416 с.		2013. – № 1. – 312 с.
Вісник Національної академії правових наук України : зб. наук. пр. / НАПрН України. – Х. : Право, 2013. – № 2. – 354 с.
Вісник Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого". Серія: Економічна теорія та право : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2012. – № 3. – 288 с.
Воронин Т. Л. Родная Сербия (история братского народа) / Т. Л. Воронин. – М. : Православ. педагогика, 2004. – 224 с.
Гринберг М. С. Преступления против общественной безопасности / М. С. Гринберг. – Свердловск : Свердл. юрид. ин-т, 1974. – 176 с.
Державно-правові проблеми Північного Причорномор'я: історія та сучасність : 4 Міжнар. наук.-практ. конф., 26–29 трав. 1999 р., м. Алушта.– Х., 1999.
Вип. 1. – 192 с. 		Вип. 2. – 172 с.
Договір як універсальна правова конструкція : монографія / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред.: А. П. Гетьман, В. І. Борисова. – Х. : Право, 2012. – 432 с. – (Харківська правова школа).
Етимологічний словник української мови : в 7 т. / АН УРСР, Ін-т мовознавства ім. О. О. Потебні; голов. ред. О. С. Мельничук. – К. : Наук. думка, 1982–    .
Т. 1 : А–Г / уклад. Р. В. Болдирєв. – 1982. – 632 с.
Т. 2 : Д–Копці / уклад. Н. С. Родзевич. – 1985. – 572 с.
Т. 3 : Кора–М / уклад. Р. В. Болдирєв. – 1989. – 552 с. 
Т. 4 : Н–П / уклад.: В. Т. Коломієць, В. Г. Скляренко. – 2003. – 656 с.
Т. 5 : Р–Т / уклад. Р. В. Болдирєв. – 2006. – 656 с.
Т. 6 : У–Я / уклад. Г. П. Півторак. – 2012. – 568 с.
Етнонаціональні чинники в історії державно-правового будівництва : матеріали 12 міжнар. іст.-прав. конф., 10–13 верес. 2004 р., м. Бахчисарай. – Сімф., 2005. – 530 с.
Завдання до контрольних робіт з навчальної дисципліни "Міжнародне право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. В. Буроменский, О. Я. Трагнюк, Ю. В. Щокін. – Х., 2013. – 18 с.
Завдання до практичних занять та контрольних робіт з кримінально-виконавчого права : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 6 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: К. А. Автухов, Л. П. Оніка, М. В. Романов. – Х., 2013. – 20 с.
Земля і земельні відносини в історії права, держави і права юридичної думки : матеріали 20 міжнар. іст.-прав. конф., 25–28 верес. 2008 р., м. Судак. – Сімф., 2009. – 492 с.
Ивин А. А. Основы теории аргументации : учебник / А. А. Ивин. – М. : ВЛАДОС, 1997. – 352 с.
Індивідуальна робота з кримінального процесу : метод. поради та завдання : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Капліна [та ін.]. – Х., 2013. – 15 с.
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Кримінологія" (методичні поради та завдання) : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ф. Оболенцев, В. В. Пивоваров, О. Ю. Юрченко. – Х., 2013. – 15 с.
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Міжнародна інформація" : метод. поради та завдання (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 1 курсу денних ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.] . – Х., 2013. – 27 с.
Індивідуальна робота студентів з навчальної дисципліни "Право Європейського Союзу" : методичні рекомендації : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Т. М. Анакіна [та ін.]. – Х., 2013. – 23 с.
Історико-правові проблеми автономізму та федералізму : матеріали 10 міжнар. іст.-прав. конф., 22–24 верес. 2003 р., м. Севастополь. – Сімф., 2004. – 462 с.
Качанова Е. Ю. Инновационно-методическая работа библиотек : учеб. пособ. / Е. Ю. Качанова. – СПб. : Профессия, 2007. – 336 с.
Концевич И. А. Долг и ответственность врача (судебно-медицинские аспекты) / И. А. Концевич. – К. : Вища шк., 1983. – 112 с.
Курс советского уголовного права : учебник : в 6 т. / ред.: А. А. Пионтковский, П. С. Ромашкин, В. М. Чхиквадзе. – М. : Наука, 1970. – Т. 2 : Часть Общая. Преступление. – 515 с.
Маринченко А. В. Геополитика : учеб. пособ. / А. В. Маринченко. – М. : ИНФРА–М, 2009. – 429 с. – (Высшее образование).
Масляк П. О. Країнознавство : підручник / П. О. Масляк. – 2-ге вид., випр. – К. : Знання, 2008. – 292 с. – (Вища освіта XXI століття).
Методологічні проблеми історико-правових досліджень : матеріали XXIII міжнар. істор.-прав. конф., 24-26 верес. 2010 р., м. Алушта. – К. ; Сімф., 2011. – 620 с.
Міграційні процеси в Україні і світі: історико-юридичні аспекти : матеріали XIV міжнар. істор.-прав. конф., 4-7 верес. 2005 р., м. Балаклава. – Сімф., 2006. – 430 с.
Місцеві органи державної влади та самоврядування: історико-правовий аспект : матеріали XI істор.-прав. конф., 16-18 квіт. 2004 р, м. Суми. – Суми, 2004. – 352 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Міжнародна інформація" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2013. – 53 с.
Наукова спадщина професора В. С. Кульчицького (1919–2009) і сучасність : матеріали 24 міжнар. іст.-прав. конф., 28 квіт. – 1 трав. 2011 р., м. Львів. – Л., 2011. – 532 с.
Никифоров А. Л. Логика и теория аргументации: вводный курс : учеб. пособ. / А. Л. Никифоров. – М. : УРАО, 2003. – 144 с.
Пам'яті професора К. Г. Федорова : матеріали 15 міжнар. іст.-прав. конф., 2–4 черв. 2006 р., м. Запоріжжя. – Запоріжжя, 2006. – 102 с.
Пионтковский А. А. Учение о преступлении по советскому уголовному праву / А. А. Пионтковский. – М. : Госюриздат, 1961. – 655 с.
Поняття, терміни і категорії історико-правової науки : матеріали 21 міжнар. іст.-прав. конф., 23–26 квіт. 2009 р., м. Миколаїв. – Миколаїв, 2010. – 356 с.
Право в системі соціальних норм: історико-юридичні аспекти : матеріали 13 міжнар. іст.-прав. конф., 20–22 трав. 2005 р., м. Чернівці. – Чернівці, 2005. – 420 с.
Природа, право і держава: історико-юридичні аспекти : матеріали 16 міжнар. іст.-прав. конф., 15–18 верес. 2006 р., м. Ялта. – Сімф., 2007. – 360 с.
Проблеми протидії злочинності: історико-правовий аспект : матеріали 18 міжнар. іст.-прав. конф, 13–17 верес. 2007 р., с. Стерегуще. – Сімф., 2008. – 472 с.
Програма навчальної дисципліни "Адміністративна діяльність органів внутрішніх справ" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 803040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. П. Коваленко, О. Г. Фролова. – Х., 2013. – 18 с.
Програма навчальної дисципліни "Дипломатичне та консульське право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 7 ф-ту ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ;  уклад. М. В. Буроменський [та ін.] . – Х., 2013. – 15 с.
Програма навчальної дисципліни "Організація роботи суду" : галузь знань 0304 "право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 10 с.
Програма навчальної дисципліни "Порівняльне адміністративне право" : галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрім підгот. 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 2 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. М. Компанієць, Ю. В. Мех. – Х., 2013. – 12 с.
Програма навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.] . – Х., 2013. – 16 с.
Регіональні аспекти історико-правових досліджень : матеріали XVII міжнар. іст.-прав. конф, 31 трав. – 3 черв. 2007 р., м. Донецьк. – Донецьк, 2008. – 436 с.
Скрипчук Г. В. Культура України в 1991–2001 рр.: пошуки нових форм державного регулювання : монографія / Г. В. Скрипчук ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – Х. : Майдан, 2013. – 264 с.
Смитиенко В. Н. Объект преступлений против здоровья населения : лекция / В. Н. Смитиенко ; Омск. высш. шк. милиции МВД СССР. – Омск : ОВШМ МВД СССР, 1973. – 38 с.
Соціально-економічні трансформації сучасного світу : матеріали наук.-практ. конф. виклад., аспір. і студ. НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", 15 трав. 2013 р. – Х., 2013. – 195 с.
Судова влада в Україні і світі: історія, сучасність, перспективи розвитку : матеріали XXV міжнар. іст.-прав. конф., 16-18 верес. 2011 р., м. Саки. – К. ; Сімф., 2011. – Ч. 1. – 448 с.
Сурихин П. Л. Заведомо незаконное задержание: вопросы квалификации : учеб. пособие / П. Л. Сурихин. – Красноярск: Сибирский юрид. ин-т МВД России, 2003. – 114 с.
Тер-Акопов А. А. Юридическая логика : учеб. пособ. / А. А. Тер-Акопов. – М. : Омега-Л, 2002. – 256 с.
Тести з навчальної дисципліни "Кримінальне право України (Загальна частина)" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 2 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: А. О. Байда [та ін.]. – Х., 2013. – 173 с.
Тести з навчальної дисципліни "Кримінальне право України (Особлива частина)" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Г. М. Анісімов [та ін.]. – Х., 2013. – 217 с.
Тихомиров А. В. Медицинская услуга: правовые аспекты / А. В. Тихомиров. – М. : ФИЛИНЪ, 1996. – 352 с.
Шаргородский М. Д. Преступления против жизни и здоровья / М. Д. Шаргородский. – М. : Изд. М-ва юстиции СССР, 1947. – 510 с.
Энциклопедия стран мира / глав. ред. Н. А. Симония ; редкол.: В. Л. Макаров, А. Д. Некипелов, Е. М. Примаков. – М. : Экономика, 2004. – 1319 с.
Юридична біографістика: історія, сучасність, перспективи : матеріали 8 міжнар. конф. істориків права, 15–18 верес. 2002 р., м. Феодосія. – Сімф., 2003. – 296 с.
Юридична наука та освіта: історія, сучасність, перспективи : матеріали 9 іст.-прав. конф., 6–8 черв. 2003 р., м. Рівне. – К., 2004. – 312 с.

__________________________________________________________________________________

24.09.2013		Укладач						В. В. Брагінська

			т. 704–92–53	(внутрішній т. 2–53)